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COLOFON (versie okt 2023) 
 
Algemeen bestuur (AB) en Dagelijks bestuur (DB) 
René van Leeuwen Voorzitter voorzitter@svdcs.nl Dagelijks Bestuur 
Mark Wassink Penningmeester penningmeester@svdcs.nl  Dagelijks Bestuur 
Wim Lendering Secretaris secretaris@svdcs.nl Dagelijks Bestuur 
Vacature Jeugd jeugd@svdcs.nl Algemeen Bestuur 
Theo Ouwens Technische Zaken tz@svdcs.nl Algemeen Bestuur 
Nils van der Landen Algemeen Lid  Algemeen Bestuur 
    
Jeugdbestuur  
Vacature Voorzitter   
Vacature Penningmeester   
Vacature Secretaresse   
Harry Jansen Hoofd Ondersteuning ondersteuning@svdcs.nl jeugd@svdcs.nl  
Vacature Hoofd Organisatie   
    
Jeugdcommissie Organisatie  
Guido Boerboom Coördinator JO15/JO17/JO19   
Dennis Reintjes Coördinator JO13   
Dirk Koekkoek 
Frank Bruns 
Jeroen Bos 
Marc Gabrielse 

Coördinator JO12 
Coördinator JO11 
Coördinator JO09/JO10 
Coördinator Ukken/JO07/JO08 

  

    
Jeugdcommissie Ondersteuning  
Harry Jansen Wedstrijdsecretaris jeugd ondersteuning@svdcs.nl   
Albert Janssen Ondersteuning secretariaat   
Robbert Benen Planner trainingsrooster jeugd@svdcs.nl   
Yvonne Jansen Beheer Materialen/Kleding materialen@svdcs.nl  kleding@svdcs.nl  
Joop Berens/Theo vd Lugt Beheer Ballen beheerballen@svdcs.nl   
    
Commissie Technische Zaken – tz@svdcs.nl Wedstrijdzaken 
Theo Ouwens Hoofd TZ Vacature Senioren DCS1 
Ronnie Beverwijk TC Senioren Presteren Albert Janssen Overige Senioren 
Guido Boerboom TC Jeugd bovenbouw Harry Jansen Jeugdafdeling 
Marcel Jansen TC Jeugd middenbouw Bennie te Kaat Beheer Grasvelden 
Vacature TC Jeugd onderbouw Marco Heezen Contactpersoon Vitesse 
  
Clubhuiscommissie – clubhuis@svdcs.nl  Sponsorcommissie – sponsoring@svdcs.nl 
Vacature Hoofd Clubhuiscommissie Bertyl Wissenburg Voorzitter 
Bianca Berens Coördinator Bardiensten Twan Gores Penningmeester 
Paul Weenink Coördinator Inkoop Jeroen Jordens Lid 
Bart Vink Planner bardiensten Jan Willemsen Lid 
Jarno Geurds Coördinator Activiteiten Leon van Zimmeren 

Chantal Bragonje 
Lid 
Lid 

    
DCS Post - dcspost@svdcs.nl  Sociëteit de Liemers – info@societeitdeliemers.nl  
Karel van Swaaij Redacteur Wim Bless Voorzitter 
Ronnie Beverwijk 
Hans Jansen 

Grafische Vormgeving 
Verslaggever DCS 1 

Gerrie Uffing 
Rob Janssen 

Penningmeester 
Secretaris 

    
G-voetbal – gvoetbal@svdcs.nl  Installaties en gebouw - installaties@svdcs.nl 
Ronald den Heijer Coördinator G-voetbal Harry Sweers Coördinator accommodatie 
    
Supportersvereniging – supporters@svdcs.nl Website – website@svdcs.nl / webmaster@svdcs.nl  
Johan Sluis Voorzitter Iris van Leeuwen Beheer Website 
    
Narrowcasting – narrowcasting@svdcs.nl  Fotografie LINVI - info@linvifotografie.com  
Johan Sluis Beheer Narrowcasting Lindi van Ingen Fotograaf 
    
Ledenadministratie ledenadministratie@svdcs.nl  Contributie per kwartaal (miv 010723) 
Gerard Rabelink Ledenadministrateur Senioren € 62,75 
  Senioren (niet spelend) € 27,10 
Telefoon clubhuis Algemeen mailadres Kaderleden € 20,90 
06-82079421 info@svdcs.nl  G-voetbal € 25,00 
  35 plus € 32,90 
Correspondentieadres Bezoekadres Junioren € 41,00 
Sv DCS Sportpark Hengelder Pupillen vanaf 6 jr € 34,40 
Postbus 334 Hengelder 1 Contributie per kwartaal SVO DCS/OBW (harmonisatie) 
6900 AH Zevenaar 6902 PA Zevenaar Senioren € 55,50 
  Junioren € 37,00 
  Pupillen € 33,00 
    
Op- of aanmerking over bezorging, inhoud of wijziging colofon en kopij sturen naar dcspost@svdcs.nl 
DCS Post verschijnt 4 maal per seizoen in een oplage van 200 hardkopie -en 600 digitale exemplaren! 

 

 
 
 
 

 
 

                                     SEIZOEN 2023 – 2024                     
                                                                               
01-10-2023  D.C.S. – VORDEN 
   HYSCON ZUID-OOST GELDERLAND – ULFT 
 
05-11-2023  D.C.S. – MARKELO  
   LEX HENDRIKS GROENTEN & FRUIT - ZEVENAAR  
 
19-11-2023  D.C.S. – TREKVOGELS NIJMEGEN 

CD RECLAME - ZEVENAAR  
 
03-12-2023  D.C.S. – V.V.G.’25  GAANDEREN 

ARIЁS NATUURSTEEN – ZEVENAAR 
 
10-12-2023  D.C.S. – SCHALKHAAR  

CHARLES VAN DITSHUIZEN – ZEVENAAR 
 

21-01-2024  D.C.S. – D.V.C. ’26 DIDAM 
   REDDY KEUKENS – DOETINCHEM 
    
04-02-2024  D.C.S. – LEONES BENEDEN LEEUWEN 

AUTOBEDRIJF BLOEMBERG - ZEVENAAR 
 
03-03-2024  D.C.S. – BEUNINGSE BOYS BEUNINGEN 
   ALPINA GROUP - ZEVENAAR 
 
17-03-2024  D.C.S. – COLUMBIA APELDOORN  

BRUNA JANSSEN – ZEVENAAR  
 
07-04-2024  D.C.S.  - VARSSEVELD 

LOODGIETERSBEDRIJF VAN WELY – GROESSEN 
 
21-04-2024  D.C.S. – D.I.O. ’30 DRUTEN  

SNACKBAR ZONNEMAAT – ZEVENAAR 
    
20-05-2024              D.C.S – SC WESTERVOORT 
   TOP GROEP - ZEVENAAR 
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DAN DE SCHEIDSRECHTER

Al sinds 2012 levert JES DCS een mooie extra bijdrage aan het voetbalplezier bij DCS. Zo is door een bijdrage van JES DCS 
het pannaveld gerealiseerd, zijn er o.a. veiligheidshesjes, bidons, medailles, ballenpomp, roze/witte wedstrijdballen voor de 
dames en extra trainingsmaterialen zoals de aluminium goals en de snelheidsmeter aangeschaft. 
Verder zijn er diverse activiteiten voor de jeugd gesponsord zoals de (Mini) Spelinstuif en het DCS E kamp. JES DCS wil ook 
graag in 2022 - 2023 dat goede werk voortzetten, maar daar hebben wij uw ondersteuning bij nodig. 

Steun in 2024!

Dus bent u DCS lid, (groot-)ouder/verzorger, supporter, liefhebber of (klein-) zakelijke bezig en wilt u DCS ook graag op deze wijze 
steunen dan verwelkomen wij u graag als sponsor van JES DCS. Vanaf slechts € 50,- (ex BTW voor zakelijke sponsoren) per kalender-
jaar kan dat al. Na aanmelding bij JES DCS krijgt u een vermelding op ons prominent op het sportpark aanwezige sponsorbord en 
ontvangt u 2x per jaar onze Nieuwsbrief waarin de bestedingen van uw gift worden verantwoord. 
Dus aarzel niet en zeg net als al die andere 65 sponsoren die u in 2016 voorgingen: JES DCS!
Meer informatie over JES DCS vindt u op www.svdcs.nl onder sponsoring, JES DCS. 
U kunt zich aanmelden via jesdscs@svdcs.nl waarna wij contact met u opnemen. 

Prick & Van Houtum notarissen: jouw notaris voor nu en later. 
Vraag een vrijblijvend en gratis gesprek aan. 

Het gesprek bieden we ook digitaal aan.
Arnhemseweg 55 te Zevenaar | 0316-524641 | www.pvhnotarissen.nl

 

Na een verkwikkende vakantie zonder bosbrand of overstroming bent u hopelijk uitgerust teruggekeerd en zijn we inmiddels  begonnen 
aan een nieuw sportief seizoen. Onur Ilbay zit er voor het eerst sinds 2005 niet meer bij en ook Serge de Vries, Sven Willems, 
Tim Lendering, Damir Rovnacin, Sjoerd Valk, Roman Storck, Bram Roelofs, Tristan Stockman en Desley ten Westenend zijn uit DCS1 
vertrokken, maar een achttal nieuwe spelers mocht trainer Eric van Zutphen in zijn selectie verwelkomen. Zo is Alper Demiray met 
Muhammed Ersoy en Mitchell Wichers (keeper) van Doetinchem overgekomen en wist Alper in de eerste competitiewedstrijd 
op 1 oktober jl. thuis de tweede en bevrijdende goal in het Vordense doel te schieten. 
Onlangs is de staf DCS1 uitgebreid met John Freriks als assistent-trainer en David Pineda als teammanager. 
Hans Janssen doet verslag over het reilen en zeilen van DCS1.

In ‘van de Voorzitter’ kijkt Rene van Leeuwen uit naar het nieuwe seizoen waarvan de voorbereiding goed is verlopen. 
Voor het speerpunt ‘binden van (jeugd)leden’ wordt een jeugdraad ingesteld. In de bestuursmededelingen lezen we o.a. over 
de ingestelde werkgroep ‘samenwerking DCS/OBW’.  Werner Takke doet verslag van een door zijn G-team gewonnen toernooi.

DCS voetbalgrootvader Henk Uffing dicht over tel uw zegeningen. Ondergetekende doet verslag van het JO19 toernooi van eind augustus, 
vond iets in de oude doos en en gaat terug in de tijd met Robert Polman. Oudere jeugdspelers Dagmar van der Schaaf van de MO17 
en Niluxsan Kandasamy van de JO19-3 hebben  hun vragenlijst evenals G-speler_Jeremy Boesveld ingevuld.
Ook nieuwe DCS1-spelers Mats Kieftenbelt, Jelle Wissenburg, Luuk Goudart, Roan Mons en Tijmen Freriks hebben dat gedaan.

‘In het spotlicht’ staan  Floris Gerritschen en Rick Ouwens  van de JO13-1; Maud Frencken en Noa Boerboom van de MO13-1 
en Tyrese Hendriks van de JO12-2. Ook ‘Aan het woord’ zijn  leiders Berrie Lubbers  van de JO19-3, Auke Markerink van de JO13-1  
en René Looijs van de MO15-1

Veel leesplezier,
deadline komende DCS-post: 7-1-2024 

Karel van Swaaij
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BeStuurSmededelingen
Aankondiging ALV 2023
De Algemene Ledenvergadering wordt gehouden op maandag 
20 november 2023. Ieder lid kan tot uiterlijk 2 weken voor aanvang 
van deze ALV agendapunten inbrengen via mailadres secretaris@
svdcs.nl. Binnenkort meer informatie/agenda via onze website over 
de ALV 2023.

Kaderleden en/of Vrijwilligers gezocht
Om DCS goed te laten functioneren hebben we voor het seizoen 
2023/2024 nog steeds dringend nieuwe kaderleden/vrijwilligers 
nodig. Wil je iets extra’s voor DCS doen of je bij deze mooie en 
gezellige vereniging als kaderlid of vrijwilliger willen aansluiten en 
heb je interesse en tijd, meld je dan aan via jeugd@svdcs.nl of 
voorzitter@svdcs.nl.

Grote Clubactie 2023
Op zaterdag 23 september 2023 is de jaarlijkse loterij Grote Club-
actie gestart. Deze actie duurt tot 13 november 2023. Aan de jeugd-
leden van Ukken tm JO13 zijn inmiddels de verkoopboekjes met 
loten uitgereikt. De verkoop van de loten is ook mogelijk via een 
QR-code of online via de website clubactie.nl. De beste 10 lotenver-
kopers krijgen een leuke prijs. We streven dit jaar naar een 
opbrengst van €4000 en op dit moment staat er al een fantastische 
tussenstand van ruim €4800 op de teller. 

Ondanks deze supertussenstand is een nog hogere opbrengst 
mogelijk. Dit willen we bereiken door ook de jeugdleden JO14 tm 
JO19 te motiveren mee te doen via de online verkoopmethode/
QR-code en worden de seniorenteams nog gevraagd mee te doen 
met deze Grote Clubactie door het kopen een Superlot van €150 per 
team. Medio oktober worden de leiders/teammanagers 
daarover benaderd. 

Uitbreiding staf DCS1
Onlangs is de staf DCS1 uitgebreid met John Freriks als assistent-
trainer en David Pineda als teammanager. Van harte welkom John 
en David en veel succes en plezier gewenst met de begeleiding en 
ondersteuning van ons vlaggenschip.

Werkgroep samenwerking DCS/OBW
Op 4 oktober 2023 is de kick-off geweest van de werkgroep ‘samen-
werking DCS/OBW.’ In deze werkgroep zitten 4 leden van DCS 
en OBW en gaan in opdracht van beide besturen een onderzoek 
doen naar de haalbaarheid van verdergaande (voetbaltechnische) 
samenwerking tussen beide verenigingen. De bedoeling is om de 
uitkomsten/conclusies van het onderzoek in het eerste kwartaal 
2024 te presenteren aan het bestuur. Meer informatie over de werk-
groep en hun opdracht volgt binnenkort dmv een nieuwsbrief!

Het is begin oktober 2023 en ik geniet van het mooie nazomerse weer. Heerlijk deze zgn Indian Summer. 
De Herfst mag van mij nog wel even wegblijven.

Van de Voorzitter “We zijn weer begonnen met een nieuw seizoen!”

Aan een nieuw voetbalseizoen kan niet zonder een gedegen voor-
bereiding worden begonnen. In de maanden juli en augustus zijn 
daarvoor meerdere vrijwilligers bezig geweest met het afronden/
regelen van de nieuwe teamindelingen en begeleiding van de 
teams, het inventariseren en bestellen van het materiaal en kleding, 
het onderhoud op en langs de velden. 

Inmiddels zijn we alweer ruim een maand bezig in het nieuwe 
seizoen. Een seizoen wat voor de vereniging feitelijk op 26 augustus 
begon met de aftrap van het DCS JO19-toernooi. Het was de derde 
maal dat dit jeugdtoernooi in successie werd gehouden en als zeer 
positief is ervaren door deelnemende vereniging. Dit keer werd ons 
eigen JO19-1 winnaar van het toernooi. Ook werd op deze dag/
avond een gedenkwaardige afscheidswedstrijd met een veel (oud) 
eerste elftalspelers gespeeld. Op uitnodiging van Onur, Serge en 
Sven kwamen veel oud-spelers, vrienden en bekenden naar ons 
sportpark. Het was een gezellige reünie en een mooie manier om 
afscheid te nemen van deze drie mannen. Een waardig afscheid 
wat deze trouwe en ervaren spelers echt hebben verdiend en nu ze 
niet meer voetballen, zijn het prima DCS-ambassadeurs voor de 
vereniging. Ik hoop dat ze in de toekomst nog iets actiefs voor de 
vereniging gaan doen!

Het idee om bij aanvang van het nieuwe seizoen een kick-off en/of 
startbijeenkomst met alle jeugdleiders en trainers te houden werd 
op 1 september uitgevoerd. Het was een geslaagde avond en naast 
het kennismaken met elkaar zijn er ook goede (werk)afspraken - 
wie doet wat – gemaakt. Ook kon ik van de gelegenheid gebruik 
maken om aandacht te schenken aan onze gedragsregels. Het is 
namelijk gebleken dat gedurende het afgelopen seizoen deze 
gedragsregels niet goed werden nageleefd en bij de start van 
het nieuwe seizoen moeten we die toch weer even opfrissen. 

Nu we een aantal weken onderweg zijn, kan gezegd worden dat de 
regels aardig worden nageleefd maar dat het nog beter kan. 
Nog steeds te vaak hangen de robotmaaiers in de doelnetten 
en moeten de doeltjes door anderen worden teruggezet op hun 
‘rustplaats’. Dit betekent vooral (onnodige) schade aan de robot-
maaiers en daardoor minder inzetbaar wat weer een minder goed 
gemaaide grasmat oplevert. Afspraken over gedrag zijn de regels 
over hoe men met elkaar omgaat. Ik verwacht dat we respect heb-
ben voor elkaars privacy zowel binnen als buiten het veld, bijvoor-
beeld door geen kwestende foto’s te maken in de kleedkamers 
en elkaar niet te pesten, maar ook het respect hebben voor de te-
genstanders en (assistent) scheidsrechters. 
Spreek elkaar aan op ongewenst gedrag! 

De komende periode ga ik nog aan de slag met het speerpunt 
‘binden van (jeugd)leden’ zodat de relatief grote uitstroom van 
met name de oudere jeugdleden wordt tegengegaan en/of sterk 
beperkt. Mijn idee is om een jeugdraad in het leven te roepen. 
In deze DCS Post kun je daarover een artikel lezen hoe te kijken 
naar dit speerpunt. We willen voor al onze leden meer zijn dan 
alleen maar voetbal!

We zijn dus weer begonnen aan een nieuw voetbalseizoen met al 
z’n uitdagingen en nieuwe kansen op een mooi en sportief 
resultaat. De goede voorbereiding is hiervoor uitgevoerd en 
spreekwoordelijk het halve werk, zodat iedere voetballer van jong 
tot oud, van Ukken tot Veteraan, op eigen niveau kan presteren 
en recreëren. Belangrijk daarbij is natuurlijk het plezier in het 
voetbalspelletje en dat we samen streven naar sportief succes. 

Ik wens iedereen een heel mooi en sportief seizoen!

Met sportieve DCS-groet,
Voorzitter Rene van Leeuwen

a c c o u n t a n t s
a d v i s e u r s

Oude Doesburgseweg 9

NL-6901 HG Zevenaar

Telefoon: 088-7362222

E-mail: info@rena-accountants.nl

www.rena-accountants.nl

Mercurion 26C
6903PZ 
Zevenaar
088.-7362222

Ja, deze bon 
geeft veel 

tuinplezier!

TUINNED0001 Pas 86x54 DEF.indd   4

21-03-11   13:39

De GroenRĳ kDe Groen ĳ kĳ k
Tuinbon

het cadeau dat 
altijd uitkomt.

GroenRĳ k Zevenaar
Pannerdenseweg 8 A • 0316-333538 • www.groenrĳ k.nl

K K

K K
Kapsalon
Kole Grietsestraat 29

6901 GR   Zevenaar

 

T 0316 524422
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Hendriks
Coffee

ZEVENAAR      NIJMEGEN
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Laag inkomen en toch sporten? 
Maak gebruik van de mogelijkheden van de gratis Gelrepas! 

 
Woon je in de gemeente Zevenaar (maar ook Duiven of Westervoort) en is het soms lastig om de 
eindjes aan elkaar te knopen? Misschien biedt de Gelrepas een uitkomst. 
De Gelrepas is een gratis pas voor mensen met een laag inkomen.  
Of jij (en/of je gezin) in aanmerking komt voor een Gelrepas kun je checken op:   
https://www.gelrepas.nl/vraag-je-gelrepas-aan  
 
Als dat het geval is wordt op de Gelrepas een tegoed gezet, dat afhankelijk is van je leeftijd.   
In Zevenaar is dat in 2023: 

 4 t/m 7 jaar   € 225 tegoed 
 18 t/m 66 jaar   € 125 tegoed 
 67 jaar of ouder  € 125 tegoed 

Met dat tegoed kun je dan (een deel van) de contributie van bijvoorbeeld DCS betalen.   
Kinderen van 4 t/m 17 jaar kunnen € 50 van het tegoed ook uitgeven aan sportkleding. 
 
Dus:  
Heb je een Gelrepas en wil je lid van DCS worden?  
Geef dan op het aanmeldingsformulier aan, dat je (een deel van) de contributie met het tegoed op je 
pas wilt betalen. DCS neemt dan contact met je op om het verder te regelen.  
 
Heb je een Gelrepas en ben je al lid van DCS en wil je (een deel van) de contributie met de pas 
betalen? 
Stuur dan een mailtje naar ledenadministratie@svdcs.nl en dan neemt DCS contact met je op. 
 
Heb je nog geen Gelrepas?  
Kijk dan op https://www.gelrepas.nl of je ervoor in aanmerking komt en vraag hem aan. 
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VOOR ONZE CLUB?

€ 10.000,-

Deelname aan de actie is gratis en vrijblijvend en alléén voor 18+. 
U kunt maximaal één keer stemmen. De vijf voetbalclubs met de meeste stemmen ontvangen ieder € 10.000,-. De actie loopt van 2 oktober tot en met 15 november 2023. De winnaars worden uiterlijk 
15 december 2023 bekend gemaakt. Kijk voor meer informatie en de volledige actievoorwaarden op sponsorzoektclub.nl of bel 0800-1560 (ma.-vr. 09.00 – 21.00 uur en zaterdag 10.00 – 16.00 uur).

Stem en maak zelf óók 

gratis kans op € 10.000,-!

Bel 0800-1560 (gratis) 
of scan de QR-code 
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of scan de QR-code 

 

VOOR ONZE CLUB?

€ 10.000,-

Deelname aan de actie is gratis en vrijblijvend en alléén voor 18+. 
U kunt maximaal één keer stemmen. De vijf voetbalclubs met de meeste stemmen ontvangen ieder € 10.000,-. De actie loopt van 2 oktober tot en met 15 november 2023. De winnaars worden uiterlijk 
15 december 2023 bekend gemaakt. Kijk voor meer informatie en de volledige actievoorwaarden op sponsorzoektclub.nl of bel 0800-1560 (ma.-vr. 09.00 – 21.00 uur en zaterdag 10.00 – 16.00 uur).

Stem en maak zelf óók 

gratis kans op € 10.000,-!

Bel 0800-1560 (gratis) 
of scan de QR-code 

Stem op onze club en maak gratis kans op € 10.000,-! 
Van 2 oktober t/m 15 november 2023 organiseert de VriendenLoterij een grote stemactie: 
Sponsor zoekt Club. 
De vijf amateurvoetbalclubs die de meeste stemmen verzamelen ontvangen hierbij een 
sponsorbedrag van maar liefst € 10.000,-. Iedereen die stemt maakt zélf ook gratis kans op € 10.000,-! 
Zo werkt het: 
1. Ga naar www.sponsorzoektclub.nl of bel 0800-1560 (gratis) 
2. Selecteer onze club of geef per telefoon onze clubnaam door 
3. Stem uitgebracht? Dan maak je zélf ook gratis kans op € 10.000,-! 
Stemmen kan vanaf 18 jaar of ouder en in de periode van 2 oktober t/m 15 november 2023. 
Zie de volledige actievoorwaarden op sponsorzoektclub.nl. 
Vraag ook jouw familie, vrienden, kennissen, etc. om op ons te stemmen. 
Hoe meer stemmen, hoe meer kans. Samen gaan we voor het prachtige sponsorbedrag

Vriendenloterij 
Stemactie sponsor zoekt club!!!
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Binding jeugdleden
Is de binding van de jeugd met de vereniging te kwetsbaar en is het niet een beetje onze eigen schuld als onze (oudere) 
jeugdleden vertrekt?

Dat veel jeugd afhaakt bij sportverenigingen is een bekend 
verschijnsel. Het NOC/NSF brengt al jaren de ski-helling in beeld 
waaruit blijkt dat de top van de sportparticipatie tussen 12 en 18 
jaar ligt, waarna deze participatie als een zwarte skipiste 
keldert. Er is veel onderzoek naar waar deze uitstroom door komt. 
De meeste genoemde reden van de jeugd is dat dit ligt het aan de 
trainer of het team. Is dit zo of is er geen 3e reden? Een die door de 
vertrekkende jeugd niet in de onderzoeken benoemd wordt, om-
dat zij niet weten wat ze missen. Vergeten wij ze niet te binden aan 
onze vereniging? Focussen wij, bij de jeugd, niet 100% op de sport 
terwijl onze vereniging veel meer dan de sport is? 

De trainer
Veel trainers zijn ongeschoold en doen naar eer en geweten wat ze 
kunnen, zeker de trainers van de lagere teams. Ze staan voor de 
groep, week in week uit en geven training. Niet altijd even effec-
tief, niet altijd even efficiënt en zeker niet altijd leuk. Daar haakt 
de jeugd van tegenwoordig op af. Hier zetten bonden en vereni-
gingsondersteuners al veel op in, maar laten we het erop houden 
dat we er nog lang niet zijn.
Het team
Het team is ook vaak een reden om te stoppen; 
•  pubers ontwikkelen zich en worden selectiever met wie ze om    
   willen gaan, 
• de teamgenootjes waar ze al vanaf de prille jeugd mee sporten  
   gaan ver weg studeren en blijven ze achter, het team valt 
   uit elkaar, 
• ze komen in een team met mensen die ze niet kennen die zelf al  
  wel een in te vinden, 
• een vriendinnetje gaat niet mee naar de jeugdselectie en een 
  talentvolle speelster “moet mee” want zij heeft talent en hier 
  door is ze vaker per week met de sport bezig, terwijl ze liever tijd  
  steekt in haar sociale leven en liever was ze bij het vriendinnetje   
  op minder hoog niveau blijven spelen…. 

Allemaal reden om te stoppen met sporten. 
Focussen wij niet te veel op alleen de sport bij onze jeugdleden?
Dat is natuurlijk best een rare vraag. De sportvereniging draait 
natuurlijk om de sport……maar de sportvereniging doet zoveel 
meer! Het biedt een tweede thuis, de plek waar je je vrienden hebt, 
waar je een netwerk opbouwt wat een belangrijke waarde heeft 
in je verdere leven. Het biedt ook de plek waar de jeugd op een 
laagdrempelige manier vaardigheden leert die ze later in het leven 
kunnen gebruiken…….spreken voor een groep 
(dat leer je als trainer), feedback geven en conflicthantering 
(dat leer je als scheidsrechter), organiseren 

(dat leer je in de activiteiten commissie), strategie en besturen 
(dat leer je in het bestuur). Dat is niet nieuw, maar onze jeugd krijgt 
hier niet vanzelf een rol in. Het eigen sportteam is vaak het enige 
wat ze kennen en dat komt doordat wij het niet ‘normaal’ maken 
dat zij echt betrokken zijn bij de vereniging. 
En dan is het heel logisch dat, als het sportteam niet meer leuk is, 
de jeugd vertrekt. Want het eigen team was alles wat de vereniging 
was…….verder hadden ze er niets mee.

Betrek je jeugd bij veel meer teams
De vereniging bestaat uit meer teams dan alleen de sportteams: 
elke commissie is een team, de activiteitencommissie is een team 
evenals de groep van clubscheidsrechters. En vergeet het bestuur 
niet. Als we de jeugd bij een extra team betrekken, ze meer ver-
enigen en binden, is het minder leuke sportteam, niet meteen de 
reden om te vertrekken. De betrokkenheid hangt niet aan een 
enkel draadje.
Van onze sportteams vinden we het heel normaal dat er tijd en 
aandacht is voor teambuilding en kwaliteitsverbetering.  
Wil je, als bestuur, zorgen dat je jeugd zich in deze teams net zo 
geborgen voelt als in het sportteam, moet je alle teams teambuil-
ding en kwaliteitsverbetering gunnen, dat zijn de momenten waar 
je later met elkaar op terugkijkt. 

Tip: ga nu eens echt verbinden!
Als je de jeugd vroegtijdig opneemt in het verenigen - dus niet 
alleen in het sportteam - en het sportteam is minder leuk, of de 
trainer is even minder leuk, dan wordt de stap om te gaan veel 
groter. De binding met de vereniging is veel sterker dan alleen met 
het sportteam. Ten eerste hoor je eerder het signaal dat iemand 
het minder naar zijn of haar zin heeft, daarnaast compenseert het 
team gevoel in het andere team het missende gevoel in het sport-
team. Dus geen 100% focus op het sportteam meer…. Dat zit wel 
goed, we gaan nu echt verenigen. Dit kan al bij de jongste pubers, 
neem ze mee met kleine assisterende taken, en bouw dat uit, laat 
ze proeven van wat er allemaal in je mooie vereniging te doen is en 
laat ze daaruit kiezen. Laat ze vanaf het begin echt onderdeel zijn 
van het team, laat ze aansluiten bij het overleg, geef ze de ruimte en 
luister naar hun ideeën (en doe daar ook iets mee). 
Dan ben je aan het verenigen en bied je meer dan alleen de sport. 
Dat is wat verenigingen is!
Hierdoor zoek je op termijn geen vrijwilligers omdat deze nodig 
zijn, maar hierdoor gun je iedereen de binding en warmte van er 
echt bij horen. Want dat is wat verenigen is!

Bron; Ine Klosters gepubliceerd op 6 mei 2023
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Tel uw zegeningen  
 
Op de tv zag ik een meisje Els geheten die in een rolstoel zat,   
zij merkte dagelijks dat iedereen medelijden met haar had.  
De mensen vonden haar zielig, ze zagen het voor haar donker in,  
Els zelf ziet dat anders, ze had altijd goede zin.  
 
De artsen zeiden haar al op jeugdige leeftijd:  
wees op een gehandicapt leven voorbereid.  
Want je zult nooit op eigen benen kunnen staan,   
je zult helaas met veel beperkingen door het leven moeten gaan.  
 
Els vond deze conclusie veel te voorbarig en snel,  
Ze zei: Vraag eerst eens even, wat kun je nog wel.  
Waarom worden deze beperkingen steeds benadrukt als een gemis  
en niet uitgegaan van alles wat wèl mogelijk is.  
 
Ze zei: Ik ben al jaren gehuwd en heb een behulpzame man,  
mijn lieve dochter doet veel van wat ik niet kan.  
Tezamen zijn wij drieën tot heel veel in staat,  
we vormen een gelukkig gezin en dat is toch waar het om gaat.  
 
Ik ben inderdaad met enige beperkingen geboren,  
maar ik kan zien, praten, zingen en uitstekend horen.  
Op kantoor doe ik alles, ik heb een volledige baan,  
ik vraag me af: Wat mankeert er dan nog aan?  
 
Voor mijn omgeving ben ik iemand die met beperkingen leeft,  
maar is er iemand die helemaal geen beperkingen heeft?  
Ik vind al die aandacht gericht op beperkingen onzin, ja zelf s raar,  
w ij  zijn toch allemaal afhankelijk van elkaar.  
 
Tot slot, laten wij allen beseffen, dat niemand alleen kan leven,  
en elkaar vanuit eigen mogelijkheden de kans geven.  
Dus niet van elkaars beperkingen, maar van elkaars mogelijkheden uitgaan,  
dan vullen we elkaar tot een sterke, succesvolle eenheid aan.  

 

         Henk Uffing  

De Griethse Poort
ETEN FEESTEN BOWLEN

Oude Doesburgseweg 24 - 6901 HK Zevenaar       0316 - 523 318

info@degriethsepoort.nl          www.degriethsepoort.nl 

En beleef de 
modernstebowlingsensatie

bij ons!

Gezellig
eten

Meer informatie over alle mogelijkheden 
en arrangementen? 
Kijk snel op onze site of bel het 
gezelligste nummer van de Liemers: 

Onbezorgd
feesten
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In Zevenaar kennen de meeste mensen hem als onze ex-brandweercommandant. Bij DCS bovendien als ex-jeugdvoorzitter en 
vader van twee DCS3 spelers Patrick en Pascal die allebei als vierde generatie bij de brandweerman zijn. Hun overgrootvader 
Bernard Polman was als eerste  bij de Zevenaarse brandspuit en heeft in TVV1 gekeept. Tweede generatie Johnny Polman was 
net als Robert brandweercommandant. Het woord is aan de derde generatie.

Jeugd

Waar stond jouw wieg?
Mijn wieg stond in Zevenaar. Hier ben ik geboren en getogen. 
In welk jaar ben je geboren? 1964
In welk gezin mocht je opgroeien?
Als enig kind In een ondernemers-gezin. Mijn ouders hadden een 
heren- en dameskapsalon.
Later (1971) werd mijn vader brandweercommandant 
voor zijn beroep. 
We woonden midden in de stad, aan de Markt, en daar heb ik 
een prima jeugd gehad.In 1979 stopte mijn moeder met de 
kapperszaak (waar nu Efeze zit) aan de Markt.
Wie kwam daarna in het pand?
Volgens mij accountantskantoor van de Anker. 
Waar zijn jullie toen naar toe verhuisd?
Naar de Molenstraat.

Brandweer

Onder welke brandweer commandant werkte jouw opa?
Brandweercommandant A.H. Lamers en burgemeester Jonkheer 
van Nispen tot Pannerden.
Waar was toen de kazerne?
Slangenhuisje (voormalig pakhuis) aan de Wittenburstraat 
Wanneer en hoe werd jouw vader John door overbuurman 
drogist Cremers benadert om bij de brandweer te komen?
Dat was in 1962. Over het commandantschap is gesproken 
in 1970/1971.
Hoe ben jij benaderd om de functie van je vader over te nemen?
De gemeente heeft een formele vacature uitgezet, waar mij werd 
gevraagd om op te solliciteren.
Wanneer ben je bij de Zevenaarse brandweer 
gekomen en wanneer werd je commandant?
Op 15 april 1983, ruim veertig jaar geleden werd ik vrijwilliger bij 
de Zevenaarse brandweer. Op 1 april 2001 werd ik commandant 
van dit mooie korps.
In hoeverre had je er voordeel bij dat jouw vader jouw 
voorganger bleek te zijn?
Eigenlijk geen voordeel. Persoonlijk ervaarde ik het als een nadeel. 
Ik moest me vaker bewijzen dan een ander. 

Wanneer en waarom ben je gestopt als commandant van 
korps Zevenaar?
Op 1 januari 2014, omdat de brandweer werd ondergebracht bij de 
Veiligheids- & Gezondheidsregio Gelderland-Midden. 
Hiermee verdwenen de gemeentelijke brandweerkorpsen. 
Overigens was ik op dat moment ook commandant van korps 
Rijnwaarden (herindeling kwam later).
Na jouw grootvader en vader zijn jouw tweeling zonen net als jij 
bij de brandweer?
Dat klopt. Mijn opa is in aan het begin van de oorlog (1940) bij de 
brandweer gekomen. Dit om de brandweer te versterken tegen de 
bombardementen.
Ze voetbalden ook allemaal bij TVV/DCS?
Mijn opa was keeper van het 1e elftal van TVV. Ze voetbalden in 
die tijd op het grasveld in de buurt van de Buitenmolen. Zelf heb 
ik ook gevoetbald bij DCS en mijn zoons voetballen nog steeds bij 
DCS, in het 3e.
Heeft jouw kleinzoon ook interesse om brandweerman 
te worden?
Geen idee! Hij is net 1 jaar oud geworden :-).
Door de klimaatcrisis zou hij als vijfde generatie Polman bij 
de brandweer meer te maken gaan krijgen met bosbranden. 
Hoeveel bosbranden heb je tot nu toe al moeten blussen en hoe 
zwaar en gevaarlijk was dit?
Echte bosbranden is er één geweest. Dat was de paasbrand op de 
Hoge Veluwe. De meeste bosbranden kunnen we klein houden, 
doordat - in het seizoen - snel met veel brandweervoertuigen 
wordt uitgerukt.
Waarom heeft de regio Gelderland Midden zoveel contact 
met hun Duitse collega’s?
De Veiligheidsregio Gelderland-Midden ligt aan de grens met 
Duitsland. Dit betreft de gemeente Zevenaar. Door het grensge-
bied gaan veel grote risico's, zoals de Betuweroute, de Rijn, gas-
transportleidingen, de A12/A3. Aangezien een ramp of crisis zich 
niets aantrekt van de grens is het belangrijk dat we goede contac-
ten onderhouden met onze Duitse collega's.
Leren jullie veel van elkaar en zo ja wat zoal?
Zeker leren we veel van elkaar. De organisaties en wetgeving zijn 
anders, maar we dienen allemaal hetzelfde doel en dat is het red-
den van mens en dier. Van de manier hoe dat aan beide zijden van 
de grens gebeurd leren we veel van elkaar.

Geef je nu veel lezingen en presentaties?
Dat valt wel mee, soms wordt ik hiervoor gevraagd. Wel ben ik 
docent aan de bandweeracademie en de academie voor crisisbe-
heersing. Ik leid nieuwe officieren, hoofdofficieren en operatio-
neel leiders op.
Komt het voor dat je samen met je tweeling zonen naar een 
brand moet uitrukken?
Bijna niet, aangezien ik als commandant van dienst pas in beeld 
kom als er echt grote incidenten aan de hand zijn. 
Welke brand heeft de meeste indruk gemaakt?
Een brand in een flat aan de Mozartlaan met een dodelijk 
slachtoffer.
Brengt de energietransitie extra risico's met zich mee?
Zeker! Alternatief aangedreven voertuigen, zonnepanelen, accu-
packs, opladers van elektrische apparaten zijn niet ongevaarlijk. 
Gebruik deugdelijke opladers, laadt op wanneer je erbij bent, laat 
zonnepanelen en accu-packs installeren door gecertificeerde be-
drijven. Helaas gebeurd het nog te vaak dat de verduurzaming vei-
ligheidsproblemen met zich meebrengen. We herinneren allemaal 
nog de verwoestende brand op Presikhaaf op vaderdag dit jaar.
Wat zijn de diepte- en hoogtepunten tot nu toe?
Dieptepunt is het overlijden van mijn vader.
Hoogtepunt is de geboorte van mijn kleinzoon.

Opleiding en werk

Naar welke scholen ging je?
Mariaschool / Andreas scholengemeenschap / HTS Arnhem
Voor welke beroepsopleiding heb je gekozen na de middelbare 
school? HTS electrotechniek
Ben je nog in militaire dienst geweest?
Ja, Luchtmacht, onderdeel Brandweer
Waar vervulde jij je dienstplicht?
LETS Arnhem / Vliegbasis Deelen
Vond je gelijk een baan?
Ja zeker, was in die tijd geen probleem.
Wat was jouw eerste baan toen je uit dienst kwam?
Digitaal specialist bij KPN Telecom.
Ben je nog van werkgever veranderd?
Meerdere keren. 
Wanneer ga je met pensioen?
Over 5 - 8 jaar

Gezin

Hoe heb je je partner leren kennen?
Op het station / in de trein
Wanneer getrouwd? 1990
Hoeveel kinderen?
Drie, een dochter en twee zoons

Welke andere hobby’s?
Sporten, wandelen, fietsen.

Voetbal

Speelde je straatvoetbal?
Zeker! Op de Markt in Zevenaar bij de kerk 
en de Pelgromstichting
Waar en tegen wie speelden je?
Dat weet ik niet meer precies. In de verschillende wijken 
in Zevenaar waren meerdere teams, waarmee we een competitie 
hadden.
Wie bracht je in contact met DCS?
Mijn opa voetbalde bij TVV
In welke teams speelde je en op welke positie?
Bij de junioren geëindigd in de A1. Positie laatste man
Wie waren jouw trainers?
Fred Janssen / Joop Berens 
Wie waren jouw teamgenoten?
Bas Wentholt, Frank Hieltjes, Fred Schötteldreier, 
Marcel Twickler
Nog kampioen geworden?
Zeker
Wie zijn voor jou echte DCS-ers?
Joop Berens staat voor mij op nummer 1. Daarnaast nog veel meer 
die zich met hart en ziel inzetten, zoals bijvoorbeeld Wim Bless. 
Door namen te noemen doe je altijd weer mensen tekort.
Waarom gestopt?
Na een jaar senioren, begon het te knellen met mijn studie.

Vrijwilligerswerk

Ben je bij DCS nog leider of trainer geweest?
Jazeker, toen mij zoons begonnen met voetballen ben ik vanaf 
het begin leider/trainer geweest
Hoe lang heb je als jeugdvoorzitter in het bestuur gezeten?
Ongeveer 5 jaar. In totaal ruim 20 jaar vrijwilliger geweest 
en nu nog steeds kaderlid!
Wie heeft je daarvoor benaderd?
Richard Kemperman

Toekomst

Wat kan er beter binnen onze vereniging?
DCS is een mooie club, ik zou wensen dat ze samen met OBW tot 
1 vereniging kunnen komen. De dames zijn wat dat betreft een 
mooie voorloper.
Wat zijn je plannen? Blijven genieten! 
Wat is jouw levensmotto?
Pluk de dag! Er is geen mooier weer dan brandweer!

terug in de tijd met roBert Polmanterug in de tijd met roBert Polman

DCS A1 2014-2015

Achter v.l.n.r. : Wim Kamphuis, Nino Nijland,  
Robert Polman;

Midden: Jelle Smalbraak, Jay Jacobs, Nick Kluin, 
Jarno Geurds, Pieter Janssen, Tim lendering,  
Jelle Klaassen, Patrick Polman, Pascal Polman;

Voor: Bird Thongyaem,  Yomahu Sopacua, Levi Renjaan, 
Nils van der Landen, Joey van Osch, Drilon Fejzaj, 
Kursat Celik.
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Daags na onze 98e verjaardag op 15-11-23 viert haar zeven jaar 
jongere ex-voorzitter zijn 91e daarom uit DCS-post seizoen 
2014/2015 nr3 :
Uit welk nest kom je?
Mijn vader had een schildersbedrijf op de hoek Molenstraat/
Arnhemseweg. Mijn moeder stond vaak in de winkel verf te 
mengen of behang te verkopen. Het gezin bestond uit vier jongens 
en vier meisjes. Toon is als oudste geboren in 1929. 
Mijn jongste zusje Truus kwam in 1945 ter wereld. 
Toon was een jaar ouder dan Frans van Swaaij?
Ja, de tuin van bakker van Swaaij met varkensschuur 
was hun ideale speelplaats. 
Waar speelden ze mee?
In november werd vaak op het varken gereden voor extra 
spiermassa bij het slachtrijpe dier. 
Wat ontdekte Frans op het eind van de oorlog?
Een kazemat van de Duitsers in het freulesbos.  Met primitief 
gereedschap wist Frans binnen te komen en een karabijn weg te 
halen om daar met zijn vriendjes trots mee te gaan marcheren. 
Dit moest echter wel topsecret blijven vooral toen bleek dat hij de 
deur niet kon openen waarna hij het wapen vlakbij in de grond  
begroef. 
Bakkerszoon Frans was erg handig?
Ja, hij wist voor zijn zelfgebouwde radio zelfs stroom af te tappen 
van de aansluiting die toen nog boven aan de gevel via porseleinen 
potjes de werkplaats binnenkwam. 
Bij de tuin zat ook een werkplaats?
Ja, die was eerst aan drukker Diderichs (een broer was kleermaker 
bij Arends aan de Grietsestraat) verhuurd. 
Later repareerde jouw grootvader Jan Pelgrom die in de 
Weverstraat woonde er fietsen?
Klopt, twee ooms van mij zijn na de oorlog hun fietsenzaak 
begonnen in de Grietsestraat en in de Kerkstraat. 
Jan Pelle is een neef van jou?
Ja, hij is nu 64 en heeft de zaak aan Van Ussen verkocht. 

In de wederopbouw werd de werkplaats met schuur en tuin 
onteigend?
Dat klopt voor de bouw van het huizenblok met daarin o.a. 
Astra Theater thans ViDa dansstudio. 
Uit welk nest komt je vrouw Mia ter Bogt?
Haar vader is in 1941 aan een hartstilstand tijdens zijn werk over-
leden. Haar moeder bleef in hun huis aan de Zuiderlaan 16 achter 
met vijf kinderen in de leeftijd van 5 tot 12 jaar: Harry, Geert, 
Annie, Jan, Mia. 
Alle vijf kinderen zaten op DCS?
De jongens voetbalden eerst bij TVV maar toen bij de overgang 
naar DCS in 1949 korfbal werd toegevoegd melden Annie en Mia 
zich ook aan bij DCS. 
Werd dit niet te duur voor de alleenstaande moeder?
Door de Vincentius vereniging werd ze financieel gesteund. 
Op het sportveld hebben jullie elkaar ontmoet?
Ja, het was liefde langs de lijn want ik ging altijd kijken als zij 
moest spelen en vice versa. 
Wanneer heeft DCS het korfbal afgestoten?
Midden vijftiger jaren toen de oudere speelsters gingen trouwen 
en kinderen kregen. De overgebleven jongeren konden nog terecht 
bij de protestante korfbalvereniging de Zwaluwen.
Naast jouw schoonfamilie woonde de familie Fleskes?
Ja, op Zuiderlaan nr 18
Vader Piet behoorde tot de oprichters van TVV?
Ja, in 1995 is hij nog gehuldigd ivm zijn 70-jarig jubileum. 
Zijn zoon Theo (geb.1937) was opvolger van DCS1 
keeper Nol Berendsen?
Ja, voordat ik met Theo en zwager Geert voor de uitwedstrijden 
naar Heiting vertrok gaf mijn schoonmoeder ons drieën die het 
hart van de verdediging vormden altijd soep. 
Jij speelde toen libero?
Ja, ik was weliswaar een kop kleiner dan voorstopper Geert maar 
compenseerde dit door mijn sprongkracht. 
Als vijftienjarige debuteerde je nog als linksbuiten?
Ja, ik begon met Jan Kelderman als 15-jarige in TVV1. Met de 
komst van libero Henk Deenen verhuisde ik begin zestiger jaren 
weer van positie dit keer naar  linkshalf.  Met de  snelle Tinus Wil-
lemsen als de opkomende  linksback speelde DCS toen al modern. 
In 1952 ging je naar de kweekschool?
Ja, daarvoor moest ik naar Arnhem fietsen zodat ik ging 
voetballen in het beroemde vierde olv Richard Berendsen. 
Wat was dit voor een team?
Een jeugdteam met keeper Willy Peters de broer van Henk 
( vader van  o.a. Joep die in zeventiger jaren robuuste voorstopper 
van DCS1 was een andere zoon van Henk speelde zelfs betaald voet-
bal) 
Ben je nog benaderd voor betaald voetbal?
Wel heb ik gesproken met Job Groenen maar betaald voetbal was 
niet te combineren met mijn studie die ik belangrijker vond. 
Hoe ging het solliciteren?
Voor aan de Aloysius school kreeg ik daar volgens Piet Derksen 
geen woning bij. In Ulft was dit wel het geval. Na een jaar kon ik 
wel een woning aan de Stationstraat betrekken toen ik bij de Mar-
tinusschool solliciteerde. 
In 1961 gaf je les aan de ambachtschool?
Ja, dat was voor mij nog dichterbij. 
De leerlingen konden zich nog oriënteren op hun keuze?
Nee, dat kwam pas in 1972 bij de invoering van de Mammoetwet. 
Tot de  Mammoet gaf je ook op zaterdag les?
Klopt, door-de-week vaak tot 17:00 en soms ook s’avonds. 
Welke keus moesten de leerlingen tot 1972  op hun twaalfde al 
gemaakt hebben?
De kleur van hun overall: een blauwe voor elektra, de grijze voor 
metaal en de beige voor bouw. 

In 1966 werd je adjunct directeur?
Ja, tot mijn pensioen in 1995
Van 1984  tot 1986 was je voorzitter van DCS?
Ja, Theo de Wit zat in schoolbestuur van de Technische School en 
pushte me om in het voetbalbestuur te komen. 
Wanneer vergaderden jullie?
Atijd op de donderdagse clubavond vanaf 20:00 tot 21:30 zodat we 
ons daarna tussen de spelers, trainers en leiders  konden mengen. 
Hoe was jullie vrijwilligersbeleid?
Niets gebeurt zonder hen dus als bedankje aan alle vrijwilligers 
had ik  125 kalangolees van Schepers besteld  en verdeeld. 
Met Jerry Grootings zette je  een systeem op?
Ja,  om te zorgen dat via het ledensecretariaat jubilarissen op tijd 
gehuldigd zouden werden. 
Lukte dit ook?
Nee kennelijk niet want hoewel ik voor de DCS-post in 1995 
geinterviewd ben en redacteur Ron van Stralendorff schreef dat ik 
binnenkort vijftig jaar lid zou zijn heb ik nooit het gouden speldje 
opgeprikt gekregen van toenmalig voorzitter Gaby van Eekhout. 
Hoe was jouw reactie? 
Natuurlijk was ik teleurgesteld. In 2005 toen Theo Elfrink tegen 
me zei: "gè kump ook  aan de beurt heb ik geheurd" heb ik me bij 
Rinus Ploeger als lid telefonisch bedankt. 
Waarom is jouw voorganger de impulsieve Henk Joosten die 
veel geld in DCS gestoken had afgetreden?
Dat was mij niet geheel duidelijk. Onder Henk Joosten is wel 
trainer Ben Zweers gekomen die ook spelers uit Rheden meenam.
Wat was het gevolg?
Dat DCS talenten als Frank Vd Schepop, Ronnie Paar, 
Gerrie Vermeulen vertrokken.
Wat deed je om verdere talenten leegloop te voorkomen?
Alleen heb ik geprobeerd met andere Zevenaarse voorzitters af te 
spreken niet aan elkaars spelers te komen. 
Wat was de reactie van Babberich?
Voorzitter Frans Vd Zand was daar fel op tegen. 
Je bent toch gebleven als voorzitter?
Ja vooral i.v.m. het  60-jarig jubileum. 
Waar vierden jullie dit?
Om kosten te besparen werd ruimte van Technische school 
gebruikt. 
De fotogallerij was een groot succes?
Met dank aan docent Johan Bokke die daarvoor fantastische 
borden had getimmerd. 
Door wie werd je een vuurvreter  genoemd?
Door Henk Kotterman n.a.v. de promotiewedstrijd thuis tegen 
Viod. Na de 2-2 eindstand ging ik bijna kotsend het veld af. 
In 1956 wonnen we wel de poule van vier waardoor DCS voor het 
eerst naar de derde klasse ging. Bijna alle Zevenaarders kwamen 
ons toejuichen toen we in een landauer door de stad werden 
rondgereden. . 
Door wie werd je een zeikerd genoemd?
Harry Tiemissen (geb.192?) stoorde zich eraan wanneer ik na de 
training niet met de andere spelers meeging om nog wat te 
drinken in café De Buitenmolen van Teun Gerritsen. 
Is hij daar later op teruggekomen?
Tijdens het zestigjarig jubileum. Nadat  ik hem had uitgelegd dat 
ik toen studeerde aan de kweekschool en nog bijna dertig km. naar 
de kazerne aan de Harskamp moest terugfietsen begreep hij het 
en feliciteerde me juist dat ik nog zo lang heb door kunnen 
voetballen.
Wanneer is Harry gestopt?
Begin vijftiger jaren nadat hij uit Indië gerepatrieerd is. 
Hij zal ongetwijfeld in de dessa's en kampongs veel 
gruwelijkheden hebben meegemaakt. 

Wanneer ben jij gestopt?
Voor DCS1 na negentien jaar in 1967. Alleen in 1958 heb ik bij 
tweedeklasser SDOUC in Ulft gevoetbald ivm mijn eerste 
aanstelling 
Je kwam tegen een oude bekende te voetballen?
Ja, dat was de uit Italië teruggekeerde profvoetballer Lakenberg 
die al bij DIO speelde toen ze met ons in 1956 in de promotiepoule 
zaten. Van trainer Van Gelder had ik de opdracht hem uit te scha-
kelen. Dit lukte zodat mede daardoor DCS eerste van de vier in 
de poule werd. Twee jaar later in Ulft bij tweedeklasser SDOUC 
gingen we op bezoek bij DIO en hoorde daar nadat ze mij gezien 
hadden: "O god, daar heb je het stoplicht van DCS ook weer". 
In 1972 stopte je als spelend lid in het team van 
Wim Huizendveld?
Klopt, in de DCS-post heb ik in mijn bedankje tevens een lans 
gebroken voor het opheffen van de veel te korte sportkeuring. 
Tien jaar later kwam je terug op jouw besluit?
De kans om met trainers cq ex betaald-voetballers als 
Jan Lammers, Ben Zweers, Joop Willems, Fred de Jager en 
Peter Cocu in het zaterdagteam te spelen liet ik niet liggen. 
In Dieren ging het mis?
Ben Zweers mocht  van de KNVB als trainer van DCS1 niet voor 
het zaterdagstandaardelftal in de competitie uitkomen. 
Daarom lieten we hem op het pasje van de eveneens grijzende Jaap 
den Heyer spelen. 
Hoe hoog was de boete?
Met 1000,- exorbitant. Doordat we ook punten moesten inleveren 
misten we daarnaast ook nog het kampioenschap.
Tien jaar geleden heb je weliswaar als lid bedankt 
maar jouw hart is nog geelzwart?
Dat vermoed ik van wel want Iedere maandag zoek ik eerst naar de 
uitslagen van zowel  DCS1 als ook van het tweede. 
Je bezoekt de wedstrijden zelf niet?
Alleen die van mijn zoon Nick bij de veteranen en diens zoon Stijn 
die bij OBW speelt. Ook ben ik nieuwsgierig naar de verrichtingen 
van de dochter van mijn dochter Monique die als veertienjarige al 
in Zwaluwen1 speelt. Zij speelt dus met nog een jaar jonger dan ik 
in het eerste team. 
Je fietst veel?
Ja, over de rivierdijken. Ook wandel ik graag met mijn familie in 
de natuur zoals bij 't Peeske. 
Je woont al weer tien jaar comfortabel op Herkendael?
Ja, het is hier heerlijk en niet ver van de Wecelostraat waar we bijna 
dertig jaar gewoond hebben. 

terug in de tijd met jan arendS
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Hieronder uit DCS-post 1999-2000 nr.5 een Interview met Henk Dinnissen (overl. 13-6-2019) voor mijn rubriek Mijmeringen, 
een voorloper van Terug in de tijd. Henk wilde als mederedactielid door mij toen niet geinterviewd worden.

Onze jongens na De Wit
Negen dagen na zijn vijftigste verjaardag ben ik dit keer te gast bij 
onderwijzer Henk Dinissen, DCS-er in hart en nieren. 
Aan de salontafel vertelt hij niet zonder trots dat zijn vrouw Irina 
uit Irkutsk samen met Inna, eveneens uit Rusland als eersten het 
inburgeringcertificaat van de gemeente Zevenaar hebben 
ontvangen. Zoontje Hermann van vijf vraagt aan mij in perfect 
Nederlands of ik met hem wil ganzenborden. Geen wonder dat ik 
mij direct op mijn gemak voel.

Henk komt ter zake wanneer hij me uitnodigt aan de eettafel 
plaats te nemen. Op de ene helft van de tafel een flinke stapel 
fotoalbums, gelabeld met jaartallen. Aan de andere kant van de 
tafel is ruimte om de fotoalbums open te slaan en ons drankje neer 
te zetten. In de albums van de zestiger jaren komen we de eerste 
DCS-foto’s tegen: spelers en leiders met frisse hoofden; velen met 
een dun stropdasje en natuurlijk fietsen want in die tijd fietste 
iedereen nog naar een sportkamp, alleen de bagage werd per auto 
gebracht.

Waar Henk vooral met plezier op terugkijkt dat is het  leider-zijn 
van de A-1/jeugdselectie vanaf 1985 tot 1992. Over die periode 
heeft Henk niet alleen foto’s maar ook vele knipsels van wedstrijd-
verslagen en correspondentie etc. Samen met verzorger en 
kameraad Gerrit Klaasen vormde Henk een onafscheidelijk duo.

Met zijn vertrek naar De Graafschap in 1985 was het tijdperk van 
Theo de Wit afgesloten. 

Tot 1992 volgde voor wat betreft onze jeugd het tijdperk van Henk 
Dinissen. Sinds de komst van Ben Zweers als hoofdtrainer rond 
1980 beschikte onze A-1 over een professionele trainer.
Henk : “Na Willy Melchers hadden we Sieg Tilmann. Met Fred 
de Jager behaalden we het kampioenschap, waarna Willy van 
Bindsbergen respectievelijk Ruud Hendrikson de driewekelijkse 
training verzorgde. Door de succesvolle aanpak van DCS waren 
ambitieuze talenten min of meer genoodzaakt bij onze club te 
gaan spelen. Remco Bos en Jeroen Jordens speelden bijvoorbeeld 
allebei voor  SDZZ voordat ze bij onze jeugdselectie kwamen. 
In die tijd beschuldigden onze buurverenigingen ons wel van 
ronselpraktijken. Daar was echter in het geheel geen sprake van. 
Wij speelden op hoog niveau en dat spreekt aan!”.

Op 3 mei 1987 werd op Hengelder de kampioensvlag gehesen 
toen onze A-1/jeugdselectie als eerste eindigde in de interregio-
nale jeugdcompetitie afdeling B. Na promotiewedstrijden tegen 
HSC’21 mocht onze jeugd zelfs uitkomen in de landelijke jeugd-
competitie eerste klas D. Zo speelde DCS vanaf 1988 dus tegen 
jeugdteams van clubs uit het betaald voetbal.
Tegen Eindhoven: “Hoewel in een leeg stadion beklom Werner 
Woesing na het scoren de afrastering; we wonnen daar met 0-3”.
Tegen Helmond Sport: “Na een 3-0 achterstand wonnen we toch 
met 3-4 door een afstandschot van Frank Jansen. Enthousiast be-
stelde de matchwinner een kratje bier voor de terugreis in de bus. 
Onderweg kwam hij er achter dat ze hem in Helmond  Buckler 
hadden meegegeven.

Bij VVV: “Het stadion de Koel lag in een grote kuil en de kleed-
kamers bevonden zich aan de rand daarvan. Via een lange trap 
en een tunnel bereikten de spelers het veld. Met 15-0 kregen we 
in Venlo onze grootste zeperd, maar het was toch een bijzondere 
ervaring om er te spelen. In Zevenaar namen we knap revanche 
door een 1-0 overwinning. Daarbij teken ik wel aan dat  de Lim-
burgers hun team gedurende het seizoen verjongden met verse ta-
lenten, zodat we een compleet ander elftal voor ons hadden”.
Henk verder: “andere jeugdteams uit het betaald voetbal waarte-
gen we aantraden waren o.a. M.V.V.; NEC; De Graafschap 
en  Roda J.C”. 

Met betrekking tot de ontspanningsactiviteiten zegt onze 
ras-DCS-er: “Op Berg en Dal hebben we ons tweemaal op een 
nieuw seizoen voorbereid; ter afsluiting van het seizoen rond 
Pinksteren zijn we er wel steeds te gast geweest. In een mooie 
omgeving konden we daar  gebruik maken van alle faciliteiten. 

Roemrucht waren onze casinoavonden. Onder andere Ruud 
Hendrikson is er mee begonnen, maar met veel enthousiasme 
en succes heb ik het zelf voortgezet. Tot mei ben ik overigens al 
volgeboekt. Tijdens de winterstop gingen we altijd naar sauna de 
bucket. Ook kegelden we vaak aan de Vondellaan. Alleen in mijn 
eerste seizoen als leider bezochten de spelers steeds elkaars 
verjaardagen”.

Over de talentvolle spelers merkt de onderwijzer op:
 “Natuurlijk werden onze wedstrijden nauwlettend door de 
bekende scouts gevolgd. Remco Bos ging al vroeg naar Vitesse
terwijl Clyde Relyveld een aanbod van NEC afsloeg”.

Langs de vele verlichte kerstbomen in de tuinen of woonkamers 
aan het Schepershof fietste ik in de stromende regen bij mijn 
gastheer vandaan. Hermann lag al lang te slapen zonder dat zijn 
vader hem een verhaaltje had voorgelezen.

Kampioensfoto 1987
Staand v.l.n.r.: Gerrit Klaassen; Bertyl Wissenberg; Edwin van Groningen; Mark Wassink; 
Jurgen van Krevel; Rogier van de Maaden (achter de bloemen); Guido Boerboom; Marc Kniest; 
Eric Kelderman; Merald Pique; Edwin Hoogendijk; Fred de Jager; Henk Dinissen
Knielend v.l.n.r.: Meral Ambting; Werner Woesing; Roger Polman; Patrick Massop; 
Theo Gerritsen; Winfred van Haren.
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David Pinedo vult onder toeziend oog van voorzitter 
Rene van Leeuwen het lidinschrijvingsformulier in. David registreert 
trainingen en wedstrijden om per speler gerichte oefeningen te geven op 
hun verbeterpunten. Ook vervangt hij leider Marcel Roelofs wanneer 
hij vanwege zijn tweede knie-operatie verhinderd is. 

nieuwe teammanager daVid Pineda

Persoonlijk

Waar stond jouw wieg?
In Sevilla, een prachtige stad in het zuiden van Spanje, 
in het jaar 1994.
In welk gezin mocht je opgroeien?
Als jongste van vier broers in een bescheiden en arbeidersgezin.
Wat is het beroep van je ouders?
Mijn vader was een industriële metaalbewerker. 
Mijn moeder zorgde voor het huis en de kinderen.
Welke opleiding heb je genoten?
Ik heb IT, administratief en bedrijfskunde gestudeerd.
Vond je snel een baan?
Ja, ik was 20 jaar oud.
Wat was je eerste baan?
Mijn eerste baan in Spanje was 's ochtends postbode 
en 's avonds pizzabezorger.
Welk werk deed je in Birmingham en Wenen?
In Birmingham werkte ik in een industrieel gebouw waar 
industriële airconditioners voor grote fabrieken werden gepro-
duceerd In Wenen werkte ik in een restaurant als chef-kok en als 
personal worker in een hotel. 
Vond je in Zevenaar snel werk?
Ja, we kwamen in het voorjaar aan, want terwijl mijn vrouw aan 
het werk was, was ik een paar maanden bij mijn zoon totdat we 
een leuke kinderdagopvang vonden. Vervolgens heb ik na een 
paar weken een goede baan gevonden in Zevenaar als 
heftruckchauffeur. 
Ben je getrouwd?
Ja
Waar heb je jouw vrouw ontmoet?
Ik ontmoette haar in Wenen in 2019
Heb je kinderen?
We hebben een klein kind van 19 maanden
In welke talen wordt hij opgevoed?
We proberen hem tweetalig op te voeden in het 
Nederlands en Spaans.

Welke hobbies?
Voetbal kijken is een van mijn favorieten, maar ik hou ook van 
fietsen, basketbal, tafeltennis, astronomie en videogames.
Welke professionele ambities heb je?
Mijn professionele ambitie is het vinden van een goede stabiliteit, 
waar ik kan groeien en goede collega's als vrienden heb.

Teammanager

Hoe kwam je in contact met DCS?
Ik zocht een team dichtbij Zevenaar, toen vertelde mijn schoon-
moeder mij over DCS. Ik heb ze gebeld en na een paar gesprekken 
besloten we samen te werken. 
Wat is de taakomschrijving?
Ik zal DCS 1 helpen waar mogelijk is om te helpen.
Heb je hiervoor cursussen gevolgd?
Ja, ik heb Scoutingcursussen +100 uur gevolgd en de vele jaren 
voetbalervaring hebben mij ook het een en ander geleerd.
Wat zijn je sportieve ambities?
De sport, of in mijn geval voetbal, was een belangrijk deel 
van mijn leven, omdat ik al sinds mijn kindertijd speelde
Heb je zelf gevoetbald?
Ja, ik speelde in alle landen waar ik woonde
Waarom ben je gestopt?
Ik ben gestopt om competitief te spelen, maar ik sta altijd open 
voor vriendschappelijke wedstrijden
In welke taal communiceer je met spelers en coach?
Ik probeer in het Nederlands te spreken, maar het is voor mij 
gemakkelijker om in het Engels te communiceren.
Hoe ben je ontvangen door hen?
Ik ben goed ontvangen, heb met veel mensen een paar goede 
gesprekken gehad en er hangt een goede sfeer hier
Wat is jouw levensmotto?
Kampioenen zijn niet degenen die altijd winnen, 
kampioenen zijn degenen die nooit opgeven

Showroom geopend: 
di t/m vrij 10:00 - 17:00 uur, 

zat 10:00 - 16:00 uur, 
maandag alleen telefonisch bereikbaar

Het Ambacht 52 - Westervoort - Tel. 026 311 52 22
www.aerofilzonwering.nl
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nieuw in dCS1

Naam: Jelle Wissenburg 

Leeftijd: 18
Geboorteplaats: Zevenaar
Basisschool: Lindenhage
Middelbare school: liemers college
Beroepopleiding: Commerciële economie op de HAN
Eventueel partner: Ja ik heb een vriendin
Wanneer ben je met voetballen begonnen ?
Ik ben begonnen met voetbal op m'n vijfde
Bij welke vereniging? DCS
Welke andere sporten heb je beoefend?
Tennis
Hobby's: schoenen customizen en voetballen
Hoe ben je in contact gekomen met DCS?
Ik ben in contact gekomen via jongens van de basisschool
In welke teams heb je gespeeld?
E2, E1, D1, C1, B1, A1
Welke trainers heb ne gehad?
Noud croes, Bertyl Wissenburg, Dennis Goudart, Fred Bresser, 
Sjoerd deenen, Hans Kistenmaker
Hoe was je ontvangst bij de selectiegroep?
Ontvangst bij de selectie was goed
Waren er al veel randactiviteiten (uitstapjes ed.)?
We hebben voetgolf gedaan
Wat zou nog verbetert kunnen worden?
Ik vind het op het moment goed
Wie is jouw favoriete speler?
Eden Hazard
Wat is jouw favoriete club?
Chelsea
Wat is jouw favoriete muziek?
Van alles en nog wat
Wat is jouw favoriete eten?
Sushi
Wat is jouw favoriete uitgaansgelegenheid?
Maakt mij niet zoveel uit
Wat zijn jouw voetbalkwaliteiten?
M'n snelheid
Wat zijn jouw verbeterpunten?
Makkelijker voetballen
Op welke positie speel je in het veld?
Linksback
Heb je nog ambities op sportief vlak 
(trainer, scheidsrechter etc.) ?
Ik heb geen ambities op sportief vlak
Welke ambities heb je op maatschappelijk gebied 
(carrière, vrijwilligerswerk)?
Ik wil later een goede en leuke baan
Wat zijn je verwachtingen voor komend seizoen?
Goede resultaten halen
Wat is jouw levensmotto?
Een dag niet gelachen is een dag niet geleefd.

Luuk Goudart

Leeftijd: 17
Geboorteplaats: Zevenaar
Basisschool: Lindenhage 
Middelbare school: Liemers College
Beroepsopleiding: commerciële economie
Wanneer ben je met voetballen begonnen? 
Ik ben begonnen met voetbal toen ik 4/5 jaar was
Bij welke vereniging? Bij DCS
Welke andere sporten heb je beoefend?
Ik heb vroeger op judo gezeten
Hobby's:
Voetballen, naar de sportschool gaan en voetbal kijken
Hoe ben je in contact gekomen met DCS?
Via mijn vader. Hij speelde ook bij deze club
In welke teams heb je gespeeld?
Vanaf de f ’jes ging ik naar de E2, daarna E1, D1, C1, B1 en nu A1
Welke trainers heb je gehad?
Mijn vader, Bertyl Wissenburg, Noud Croes, Fred Bresser 
en Hans Kistemaker 
Hoe was je ontvangst bij de selectiegroep?
Ja was gewoon goed, niks bijzonders verder
Waren er al veel randactiviteiten (uitstapjes ed.)?
We zijn een keer gaan voetgolfen, dat was wel leuk. Voor de rest 
nog niks, maar ik doe ook nog maar net 4 weken mee.
Wat zou nog verbetert kunnen worden?
Ik zou het niet weten. Tot nu toe verloopt het goed
Wie is jouw favoriete speler? Lionel Messi
Wat is jouw favoriete club? Fc Barcelona 
Wat is jouw favoriete muziek?
Ik kan naar heel veel verschillende dingen luisteren. 
Momenteel luister ik veel naar John Mayer 
Wat is jouw favoriete eten?
De italiaanse keuken vind ik erg lekker, maar een goed stuk vlees 
vind ik ook erg lekker 
Wat is jouw favoriete uitgaansgelegenheid?
Heb geen specifiek iets 
Wat zijn jouw voetbalkwaliteiten? Heb je even…
Wat zijn jouw verbeterpunten?
Ik heb veel verbeterpunten, maar van mijn trainer hoor ik dat ik 
nog kan verbeteren in koppen
Op welke positie speel je in het veld?
Ik speel op het middelveld. Nu voornamelijk linkshalf,
maar rechtshalf kan ook
Welke ambities heb je op maatschappelijk gebied 
(carrière, vrijwilligerswerk)?
Op het moment heb ik nog weinig ambities, maar in de toekomst 
zal dit wellicht komen. 
Wat zijn je verwachtingen voor komend seizoen?
Ik speel ooknog bij de A1 dus ik hoop dat wij een beter seizoen 
draaien dan vorig jaar en ik hoop natuurlijk dat het eerste het ook 
goed gaat doen. 

Roan Mons

Leeftijd: 18 jaar
Geboorteplaats: Zevenaar
Basisschool: Lindenhage 
Middelbare school: Liemers College Heerenmäten
Beroepsopleiding: Fysiotherapie 
Wanneer ben je met voetballen begonnen ? 
Toen ik 4 jaar oud was
Bij welke vereniging? DCS Zevenaar
Welke andere sporten heb je beoefend? 
Geen andere
Hobby's: 
Voetbal en Fitness 
Hoe ben je in contact gekomen met DCS? 
Via mijn oom Joop Berens
In welke teams heb je gespeeld? 
Ukken, MF1 en 2, F9, F5, F1, E2, E1, Jo12-1, Jo13-1, 
Jo15-1, Jo17-1, Jo19-1
Welke trainers heb je gehad? 
Bertyl Wissenburg, Dennis Goudart, Fred Bresser, 
Sjoerd Deenen, Hans Kistemaker, Noud Croes
Hoe was je ontvangst bij de selectiegroep? 
Goed opgenomen binnen de groep
Wat zou nog verbetert kunnen worden? 
Kan ik nu nog niet zoveel over zeggen
Wie is jouw favoriete speler? Lionel Messi
Wat is jouw favoriete club? PSV
Wat is jouw favoriete muziek? 
Niet echt een favoriet, vind de meest muziek wel leuk
Wat is jouw favoriete eten? 
Een hele goeie burger
Wat is jouw favoriete uitgaansgelegenheid? 
Met de jongens naar de kroeg
Wat zijn jouw voetbalkwaliteiten? 
Goeie pass en inzicht 
Wat zijn jouw verbeterpunten? 
Schot en snel handelen
Op welke positie speel je in het veld? 
CVM Centrale Verdedigende Middenvelder 
Heb je nog ambities op sportief vlak 
(trainer, scheidsrechter etc.) ? 
Voor zo ver nog niet
Welke ambities heb je op maatschappelijk gebied 
(carrière, vrijwilligerswerk)? 
Mijn opleiding afmaken en daar ook me werk van maken
Wat zijn je verwachtingen voor komend seizoen? 
Een mooi seizoen met veel hoogtepunten
Wat is jouw levensmotto? 
Een 5.5 is ook voldoende

Mats Kieftenbelt

Leeftijd: 18
Geboorteplaats: Zevenaar
Basisschool: het kofschip
Middelbare school: Liemers college.
Beroepsopleiding: sport & bewegen graafschap college
Eventueel partner: ik heb een vriendin.
Wanneer ben je met voetballen begonnen? 
Vlak voor mijn 4de verjaardag mocht ik eindelijk een keer 
meedoen op mijn regen laarzen
Bij welke vereniging? DCS
Welke andere sporten heb je beoefend? 
Heb alleen op voetbal gezeten.
Hobby's: padellen, gymmen en vele soorten sporten.
Hoe ben je in contact gekomen met DCS? 
We hebben daar gekeken bij een spel instuif.
In welke teams heb je gespeeld? 
Vanaf de ukken naar de f-jes en verder.
Welke trainers heb ne gehad? Marcel Kieftenbelt, Roel Visser, 
Gert-Jan fiers, Fred bresser, Dennis Goudart & Bertyl Wissen-
burg, Hans Kistenmaker & Sjoerd Deenen, Marcel Roelofs en 
Noud Croes 
Hoe was je ontvangst bij de selectiegroep? Erg goed ontvangen.
Waren er al veel randactiviteiten (uitstapjes ed.)? 
Met 1 begin dit seizoen wezen voetgolven.
Wat zou nog verbetert kunnen worden? 
Op dit moment geen idee
Wie is jouw favoriete speler? Ik heb niet echt een favorite voetbal 
speler. Vind als ik moet kijken naar mijn eigen positie Erling 
Haaland erg goeie spits.
Wat is jouw favoriete club? Ajax
Wat is jouw favoriete muziek? Heb een brede muziek smaak vind 
van alles welleuk.
Wat is jouw favoriete eten? Champignon risotto en Thais eten.
Wat is jouw favoriete uitgaansgelegenheid? Festivals, schutterij 
en carnaval.
Wat zijn jouw voetbalkwaliteiten? Bal vast
Wat zijn jouw verbeterpunten? Soms wat moeilijk keuzes 
te maken in het veld.
Op welke positie speel je in het veld? Spits
Heb je nog ambities op sportief vlak 
(trainer, scheidsrechter etc.) ? Op dit moment niet
Welke ambities heb je op maatschappelijk gebied 
(carrière, vrijwilligerswerk)? Na sport en bewegen ga ik naar de 
politie academie.
Wat zijn je verwachtingen voor komend seizoen? 
Me meer ontwikkelen in het voetballen.
Wat is jouw levensmotto? 
Een dag niet gelachen is een dag niet geleefd
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Poolcentrum
de Buitenmolen8
Pool   |   Snooker   |   Dart   |   Biljart

Voor actuele openingstijden zie www.poolcentrumdebuitenmolen.nl

 

Cafe de Buitenmolen
Elke dag geopend vanaf 13:00 uur

Molenstraat 78 | 6901 CG Zevenaar | Tel: 0316-52 31 01

Goed in het zichtbaar maken van uw onderneming. Van het ontwerp tot aan
de ontwikkeling en de montage van uw reclame bent u bij ons aan het juiste adres.
Ook het periodieke onderhoud kunnen wij aanbieden. Kortom, u heeft alle
reclamezaken onder één dak. 

Maak kennis
met onze
ontwerpservice

Alles onder één dak!

Gedreven door
kennis, passie en
liefde voor het vak

Wij bieden ook
montage, service
en onderhoud

CD-Reclame
In- & Outdoor signing

Muhammed Ersoy

Leeftijd: 25
Geboorteplaats: Doetinchem 
Basisschool: CBS de Haven 
Middelbare school: Rietveld Lyceum 
Beroepsopleiding: Rechten 
Wanneer ben je met voetballen begonnen ? Op 6 jarige leeftijd. 
Bij welke vereniging? Dzc 68 
Hobby's: Tijd doorbrengen met familie en vrienden. 
Hoe ben je in contact gekomen met DCS? 
Via oude teamgenoten.
Hoe was je ontvangst bij de selectiegroep? 
Erg goed. Het is een vrij jonge ploeg waarbij iedereen wel open 
en vriendelijk is. 
Waren er al veel randactiviteiten (uitstapjes ed.)? 
Eén keer en dat was voetgolf. 
Wie is jouw favoriete speler? Momenteel Mauro Icardi. 
Wat is jouw favoriete club? Galatasaray 
Wat is jouw favoriete muziek? Ik luister voornamelijk naar rap, 
pop en afrobeats. 
Wat is jouw favoriete eten? Pizza. 
Wat zijn jouw voetbalkwaliteiten? 
Mijn snelheid, dribbel en fitheid.
Wat zijn jouw verbeterpunten? 
Meer kalmte aan de bal. 
Op welke positie speel je in het veld? 
Links- en rechtsbuiten. De laatste tijd ook wel eens op de back 
positie. 
Heb je nog ambities op sportief vlak 
(trainer, scheidsrechter etc.) ? 
Nee, voor nu nog niet. 
Welke ambities heb je op maatschappelijk gebied 
(carrière, vrijwilligerswerk)? 
Momenteel ben ik werkzaam als ambtenaar en zie ik mezelf 
dit ook de komende jaren doen. 
Wat zijn je verwachtingen voor komend seizoen? 
Ik verwacht een moeilijk maar ook succesvol seizoen. 
Ik besef dat we het wel iedereen lastig kunnen maken zolang 
we allemaal 100% geven. 
Wat is jouw levensmotto? 
Geef wat je ontvangt, 
ontvang wat je krijgt en waardeer wat je hebt.

Alper Demiray

Leeftijd: 27
Geboorteplaats: Doetinchem
Basisschool: OBS Hogenkamp
Middelbare school: Metzo College
Beroepsopleiding: Sport & Bewegen 
en Persoonlijk begeleider specifieke doelgroep
Wanneer ben je met voetballen begonnen ? Vanaf 7 jaar oud
Bij welke vereniging? VV Doetinchem
Hobby's: Zaalvoetbal en fitness
Hoe ben je in contact gekomen met DCS? Via Moeniale is dat 
gegaan, uiteindelijk goede gesprekken gehad met de trainer en 
het bestuur en vanuit daar de keuze gemaakt om bij DCS 
te voetballen.
Hoe was je ontvangst bij de selectiegroep?  Ik ben goed 
opgevangen door mijn teamgenoten, natuurlijk is het even 
wennen in het begin maar het word nu langzamerhand een 
gewenning 
Waren er al veel randactiviteiten (uitstapjes ed.)? Wij zijn op 
27 augustus na de fotosessies gaan voet golfen, dat was een leuke 
ervaring en zo kan je elkaar ook beter leren kennen.
Wie is jouw favoriete speler? Mauro Icardi
Wat is jouw favoriete club? Galatasaray
Wat is jouw favoriete muziek? Hip hop
Wat is jouw favoriete eten? Rijst met kip/garnalen, 
uiteraard met groentes
Wat is jouw favoriete uitgaansgelegenheid? Eens in de zoveel tijd 
op stap gaan met een aantal kameraden is altijd leuk, maakt niet 
uit waar.
Wat zijn jouw voetbalkwaliteiten? Goed schot, sterk en explosief.
Wat zijn jouw verbeterpunten? Conditie/fitheid
Op welke positie speel je in het veld? Spits
Heb je nog ambities op sportief vlak 
(trainer, scheidsrechter etc.)? Scheidsrechter sowieso niet, 
misschien trainer in de toekomst maar momenteel denk ik daar 
nog niet aan.
Welke ambities heb je op maatschappelijk gebied 
(carrière, vrijwilligerswerk)? Ik wil zo veel mogelijk mensen 
helpen die de ‘zorg’ ook echt nodig hebben.
Wat zijn je verwachtingen voor komend seizoen? Ik hoop op een 
leuk seizoen met uiteraard als doel direct handhaven, wie weet 
pakken we nog stiekem een periode mee.
Wat is jouw levensmotto? Voor elke minuut dat je boos bent 
verlies je 60 seconden geluk, geniet van je leven

nieuw in dCS1

Lees verder ‘Neuw in DCS 1 ’
Tijmen Freriks op pagina  31



 

Achter vlnr.: Nils Dijks,  Finn van Wessel, Jesse de Jager, Joost van Buren, 
Mats Kieftenbelt, Jef Lammers, Jarno Geurds.
Midden: Jelle Wissenburg, Jelle Smalbraak, Luuk Goudart,  Hans Siers 
(verzorger), Eric van Zutphen (hoofdtrainer), Remco Bos (keeperstrainer), 
Marcel Roelofs (leider), Roan Mons, Jasper Janssen.
Zittend:  Muhammed Elarslan, Muhammed Ersoy,  Moeniale Sopacua, 
Stijn Bos (keeper), Nils van der Landen (keeper),  Noud Croes, 
Alper Demiray, Üngar Öncu

dCS 1 Seizoen 2023-2024 
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KnaP HerStel na Blamage
door Hans Jansen

Na een complete afgang in de eerste competitiewedstrijd uit bij Leones(6-0) herstelde de hoofdmacht  zich thuis tegen Vorden 
(2-1).

Op dinsdag 9 augustus kwam een groot deel van de selectie weer 
naar Hengelder voor de eerste training. Eric van Zutphen kon 
slechts tien spelers begroeten. Na een paar trainingen kon de 
Winterswijkse trainer weer beschikken over een bijna volledige 
selectie. Zonder Sjoerd Valk, Roman Storck, Bram Roelofs, Tristan 
Stockman, Serge de Vries, Sven Willems, Damir Rogdanovic, Tim 
Lendering, Onur Ilbay en Desley ten Westenend maar met de 
nieuwelingen Achmet Ersoy, Alper Demiray en Mitchell Wichers. 
Daarnaast beschikte Eric nog over enkele spelers van de JO19.

Op zondag 3 september stond de eerste bekerwedstrijd gepland 
uit bij De Bataven in Gendt. Het werd een kansloze 3-0 nederlaag. 
De reservebank was volledig gevuld met spelers van de JO19. Een 
week later kon van Zutphen weer beschikken over een wat bre-
dere selectie. Het werd tegen DVC 1-1. DCS was het betere team 
en nam een verdiende voorsprong. Na een fraaie aanval scoorde 
Mohammed Elarslan 1-0. De thuisclub had de Didammers met 
een flinke nederlaag naar huis kunnen sturen, maar de fraaiste 
kansen werden om zeep geholpen. DCS kreeg in de laatste minuut 
de deksel op de neus door een fout van Nils van de Landen. Hij liet 
een voorzet door zijn handen glippen. De laatste bekerwedstrijd 
was uit bij Sportclub Bemmel. Hier kregen de Zevenaarders maar 
liefst zes doelpunten om de oren.

Op zondag 24 september reisde van Zutphen af naar Beneden-
Leeuwen om de eerste competitiewedstrijd te spelen bij titelkandi-
daat Leones. Na een prima eerste helft (0-0) zakten de Zevenaar-
ders in de tweede helft volledig door het ijs. Het werd 6-0 voor 
de thuisclub. De geel-zwarten lieten zich aftroeven op mentaliteit. 
Spelers waar van Zutphen op rekende en hoopte dat zij het elftal 
op sleeptouw zouden nemen lieten de trainer in de steek. 

Het werd een zware klus voor de trainer van DCS om zijn team 
klaar te stomen voor de eerste thuiswedstrijd tegen Vorden.
Aan de hand van een fenomenale Mohammed Elarslan won de 
thuisclub met 2-1 van Vorden. De uitblinker scoorde zelf de 1-0 en 
was belangrijk bij de 2-1. 

Invaller Alper scoorde na goed voorbereidend werk van 
Elarslan. De vreugde was groot in het Zevenaarse kamp. 
Het team had karakter getoond en dat was na de blamage in 
Beneden Leeuwen hard nodig. Van Zutphen sprak na de nederlaag 
bij Leones van een team dat mentaal broos was. 
Tegen Vorden was daar niets van te merken. Spelers als Moeniale 
Sepacua en Thijs Boerboom gingen voorop in de strijd en dat was 
voor de trainer  fijn om te zien. 

Het lag voor de hand dat Jeff Lammers de nieuwe aanvoerder van 
DCS zou worden. Lammers speelt al tien jaar in de hoofdmacht 
van DCS en is niet weg te denken op zijn vertrouwde positie aan 
de linkerkant. Een speler waar de trainer  altijd van op aan kan en 
nooit verzaakt: nooit een 8 of een 4, altijd een 7. Broer Mark speelt 
aan de rechterkant in de verdediging en daar kan de trainer  ook 
altijd op rekenen. De broers dragen met trots het geel-zwarte shirt 
van DCS met het logo van het bedrijf van hun vader en ooms. 
,,Ik ben blij met deze overwinning. Vorige week hebben we een 
wanprestatie geleverd en daar was ik behoorlijk kwaad over. Maar 
vandaag ziet de wereld er weer heel anders uit,’’ aldus Jeff Lam-
mers na de wedstrijd tegen Vorden.
De sympathieke Lammers ziet zich zelf niet als iemand die verbaal 
uit zijn dak gaat , maar wel op een rustige manier het elftal wil 
helpen. 
,,Ik hoop dat we deze lijn kunnen doorzetten en de nodige punten 
halen want het wordt weer een zware competitie.”

Van Zutphen zal het ook nog een poosje zonder Jelle Smalbraak 
moeten doen. De verdediger heeft een schouderblessure en is nog 
even uit de roulatie. Smalbraak is nauw betrokken bij het elftal, hij 
traint voor zover mogelijk mee zonder duels aan te gaan. 
Het is ook mooi om te zien hoe hij probeert het elftal te helpen en 
regelmatig van de bank komt om even wat instructies te geven aan 
spelers. Vaak zijn geblesseerde spelers niet zo betrokken, 
maar Jelle Smalbraak is overal bij.

Na de wedstrijd tegen Vorden zat het complete elftal inclusief 
trainer aan een tafel in het clubhuis. En zo hoort het ook , samen 
de overwinning vieren of de nederlaag verwerken. Als de team-
geest goed is komen de punten vanzelf. 

Eric van Zutphen is geen zeurpiet, maar het heeft de trainer van 
DCS ook niet altijd mee gezeten. De inwoner van Winterswijk 
heeft de afgelopen twee jaar veel spelers, door allerlei omstandig-
heden, zien vertrekken. Er was veel verloop. 
De trainer probeerde altijd positief te blijven en niet  te kijken 
wat hij niet heeft, maar wat er wel is.
Van Zutphen spreekt van een, door vakanties en blessures,   
rommelige voorbereiding. 
De bekerwedstrijden kwamen wat hem betreft te vroeg en 
bovendien twee tegenstanders ( De Bataven en Bemmel) die in 
de top van het amateurvoetbal spelen. Met DVC konden de geel-
zwarten zich prima meten.
,
,We moesten met een niet fitte groep drie zware bekerwed-
strijden spelen. De groep werd fitter en we gingen met veel 
vertrouwen de competitie in. We moesten wel meteen op bezoek 
bij titelkandidaat Leones. In de eerste helft konden we ons prima 
meten, maar in de tweede helft werden we compleet overlopen en 
mentaal afgetroefd. We hebben de week erop er over gesproken 
en prima getraind. Tegen Vorden hebben we ons knap hersteld. 
Uiteraard kan het voetballend beter, maar de instelling en team-
geest was top. En dat is de basis om in deze wederom sterke 
klasse tot resultaten te komen. Ondertussen is de staf aangevuld 
met John Freriks die de rol van assistent gaat vervullen. 
Er zijn vier spelers van JO19 toegevoegd aan de trainingsgroep 
van het 1e elftal. Zodat we elke week met een groep van twintig 
spelers en drie keepers op het veld staan. 

Eerste thuiswedstrijd tegen Vorden op 1-10 jl. Drie assistenten op voorgrond tijdens drinkpauze. V.l.n.r. Jelle Smalbraak, John Freriks en 
David Pinedo. Trainer Eric van Zutpen, leider Marcel Roelofs en verzorger Hans Siers staan in het veld terwijl voorzitter Rene van Leeuwen 
toekijkt.

Finn van Wessel (rechts) in duel

Daarnaast hebben Ahmet, Alper en Mitchell langzaam maar 
zeker hun weg gevonden binnen de selectie. En dus zullen wij als 
groep gaan profiteren van hun specifieke kwaliteiten.” 

Tegenvaller voor van Zutphen is dat hij Moeniale Sopacua vijf 
wedstrijden moet missen wegens zijn verre familiebezoek.

Als deze DCS Post verschijnt is DCS op bezoek geweest  bij 
Beuningse Boys. Hopelijk een beter resultaat dan vorig seizoen. 
Op 15 en 22 oktober zijn de geel-zwarten vrij en op 29 oktober 
staat de uitwedstrijd bij Columbia in Apeldoorn op het 
programma. De eerst komende thuiswedstrijd is op 5 november 
dan is Markelo de tegenstander.

Op de bres voor DCS

Leeftijd: 19
Geboorteplaats: Zevenaar
Basisschool: De Berkhaag
Middelbare school: Liemers College Heerenmäten

Beroepsopleiding: Accountmanager
Wanneer ben je met voetballen begonnen ? Op 6 jarige leeftijd.
Bij welke vereniging? Sv Babberich
Hobby's: Sporten en gamen. 
Hoe ben je in contact gekomen met DCS? Via Familie
In welke teams heb je gespeeld? Bij DCS de O13-1, O15-1, O17-1 en O19-1.
Welke trainers heb ne gehad? Jelle Smalbraak, Berat Sasmaz, Bertyl Wissenburg, 
Dennis Goudart, John Freriks en Noud Croes.
Hoe was je ontvangst bij de selectiegroep? Goed ontvangen.
Waren er al veel randactiviteiten (uitstapjes ed.)? Teamuitje naar Oostende.
Wat zou nog verbetert kunnen worden? Meer activiteiten binnen de vereniging.

Wie is jouw favoriete speler? Lionel Messi
Wat is jouw favoriete club? Ajax
Wat is jouw favoriete muziek? Geen voorkeur
Wat is jouw favoriete eten? Pasta

Wat zijn jouw voetbalkwaliteiten? Opbouwen, passen en trappen.
Wat zijn jouw verbeterpunten? Meer Coachen.
Op welke positie speel je in het veld? Centrale verdediger.
Heb je nog ambities op sportief vlak (trainer, scheidsrechter etc.) ? Zo hoog mogelijk voetballen.
Welke ambities heb je op maatschappelijk gebied (carrière, vrijwilligerswerk)? 
Mezelf verder ontwikkelen. 
Wat zijn je verwachtingen voor komend seizoen? Ik verwacht een leuk voetbalseizoen.

nieuw in dCS1
Tijmen Freriks
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Jumbo Heemskerk zet wederom een handtekening onder het Hoofdsponsorschap voor de Jeugd.

Op maandag 28 augustus 2023 heeft Jan Heemskerk van Jumbo 
het hoofdsponsorschap  met 3 jaar verlengd. In aanwezigheid 
van Rene van Leeuwen (Voorzitter sv DCS) en Bertyl Wissenburg 
(sponsorcommissie) zijn de benodigde handtekeningen gezet.
Met het tekenen van het contract continueert Jumbo Jan Heems-
kerk het hoofdsponsorschap voor de Jeugdafdeling van svDCS.
"Jan Heemskerk heeft in de afgelopen jaren een grote maatschap-
pelijke bijdrage geleverd aan de inwoners van Zevenaar. 
Dat brengt hij nu weer tot uiting in de verlenging van dit sponsor-
contract", aldus Bertyl Wissenburg.
Rene van Leeuwen: "Wij zijn zeer verheugd over de verlenging 
van het hoofdsponsorschap. Door de samenwerking met Jumbo 
kunnen we over extra financiële middelen beschikken om voor 
jeugdleden leuke activiteiten te organiseren en kinderen nog meer 
plezier te laten ervaren in het sporten met elkaar”.
 

"We kijken uit naar een nieuwe samenwerking waarin Jumbo 
de club op verschillende manieren financieel wil ondersteunen.
Zo starten we binnenkort met een plaatjesboek-actie. U kunt 
sparen voor plaatjes van spelers van de club. Ook zal er binnen-
kort in de winkels een actie starten t.b.v. verschillende Zevenaarse 
Sportverenigingen. Tijdens deze actie ontvangen klanten in onze 
winkel voor elke €10 aan boodschappen een waardepunt. 
Deze waardepunten kunnen in de winkel gedoneerd worden aan 
een club naar keuze. In totaal stelt Jumbo Jan Heemskerk €10.000 
ter beschikking die op deze manier wordt verdeeld aan de clubs. 
Hoe meer gedoneerde waardepunten, hoe groter het te doneren 
bedrag voor de clubkas.", aldus Jan Heemskerk.

Binnenkort leest u meer over deze acties.
Houd de berichtgeving via onze kanalen goed in de gaten.

Sportieve groet,
Sponsorcommissie DCS.
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OPENINGSTIJDEN
Maandag van 15.30 - 21.00 uur

Dinsdag gesloten behalve met feestdagen
Woensdag en donderdag van 15.00 - 21.30 uur

Vrijdag en zaterdag 15.30 - 22.00 uur
Zondag en feestdagen van 12.00 -22.00 uur

SCHILDERSPOORT 6
6901 DR ZEVENAAR

(bij de rotonde)
TEL. 0316-527686

CHINEES-INDISCH RESTAURANT

‘‘ KWONG CHOW’’

OPENINGSTIJDEN
Maandag van 15.30 - 21.00 uur

Dinsdag gesloten behalve met feestdagen
Woensdag en donderdag van 15.00 - 21.30 uur

Vrijdag en zaterdag 15.00 - 22.00 uur
Zondag en feestdagen van 12.00 -22.00 uur

SCHILDERSPOORT 6
6901 DR ZEVENAAR

(bij de rotonde)
TEL. 0316-527686

CHINEES-INDISCH RESTAURANT

OPENINGSTIJDEN
Maandag van 16.00 - 21.00 uur

Dinsdag gesloten behalve met feestdagen
Woensdag t/m zaterdag van 16.00 - 21.00 uur

Zondag en feestdagen van 12.00 -21.30 uur

SCHILDERSPOORT 6
6901 DR ZEVENAAR

(bij de rotonde)
TEL. 0316-527686

CHINEES-INDISCH RESTAURANT

Sponsorcommissie DCS
Van links naar rechts:
Chantal Bragonje, Bertyl Wissenburg, Jeroen Jordens, 
Twan Gores, Youri Geurds (gestopt), Jan Willemsen,
Wim Bless, Leon van Zimmeren.

Sinds begin van dit jaar zijn we gestart met een nieuwe sponsor-
commissie en we willen ons graag aan je voorstellen. 
Ondanks dat we vinden dat de vorige commissie goed werk heeft 
afgeleverd, zijn we van mening dat een aantal zaken nog beter 
kunnen. Zo vinden wij dat er de afgelopen jaren onterecht te 
weinig aandacht is geweest voor de (team)sponsoren. Dit gaan 
we structureel veranderen door hen op verschillende manieren 
aandacht te geven, zichtbaar te maken en te betrekken bij 
activiteiten. Zij hebben er immers voor gezorgd dat de jeugd van 
DCS er netjes en verzorgd bij loopt en dat we leuke activiteiten 
kunnen organiseren voor onze leden. Voor DCS ben zijn ze echt 
goud waard!

Vanaf komend seizoen lopen alle vragen inzake (team)
sponsoring via de sponsorcommissie. Dit doen wij om zicht te 
houden op de materialen (tenues, trainingspakken, tassen), maar 
ook om zicht te hebben de sponsoren en hen een aantal keer per 
jaar die aandacht te kunnen geven die ze verdienen.
Heeft u iemand die wil sponsoren neem dan altijd contact op met 
ons secretariaat van de sponsorcommissie via 
sponsoring@svdcs.nl, wij ontzorgen en nemen het werk uit 
handen.

Sportieve groet, 
Leden Sponsorcommissie DCS.

Wij hebben nog een plekje vrij in onze sponsorcommissie. Heb je interesse? Stuur dan een mail naar sponsoring@svdcs.nl
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Ook deel uitmaken van dit 
informele en laagdrempelige 
netwerk?

Kijk op 
www.societeitdeliemers.nl

Deze leden zijn dé supporters van alle vrijwilligers binnen DCS.

GEZONDHEIDSCENTRUM
Style & Quality

a c c o u n t a n t s
a d v i s e u r s

TOLSMIT
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Hendriks
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Mail: info@societeitdeliemers.nl
Meer weten? 

‘Wij maken van een afscheid 
graag een mooie herinnering.’

Wilt u weten wat de talloze mogelijkheden zijn rondom een 
uitvaart, ook wanneer u niet of elders verzekerd bent?

Bel 026 203 17 60 voor een persoonlijk gesprek met
Lisette Derksen of Robin Dijker. Zij helpen u graag verder. De Wit
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Deze leden zijn dé supporters van alle vrijwilligers binnen DCS.

GEZONDHEIDSCENTRUM
Style & Quality

a c c o u n t a n t s
a d v i s e u r s

TOLSMIT

Zevenaar

Hendriks
Coffee

MAR K T  7,  Z EVENA AR  |  W I T TENBU RGZEVENA AR .NL

Hendriks
Coffee

ZEVENAAR      NIJMEGEN
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Op zaterdag 26 augustus vond  alweer het derde JO19 toernooi plaats.  Deze keer waren er maar liefst tien deelnemende teams. 
DCS was uiteraard een van deze teams en speelde in Poule A. 
Speciale aanvulling kwam wederom vanuit RTV Connect dat de hele dag live verslag deed van het toernooi en tevens de 
(veelal 80s) muziek rondom de velden heeft verzorgd. De beker voor de eerste plaats ging naar gastheer DCS JO19-1
De tweede plaats was voor SDOUC/ Ulftse boys
De derde plaats was voor FC Zutphen. Zij versloegen OBW in de troostfinale met 1-0
Op plaats drie, vier en vijf in poule A eindigden   VV. Dieren, DVV en ONA'53 (Wageningen)
In poule B waren dit respectievelijk: Grol, Jonge Kracht en VDZ

Met redelijk veel bezoekers, droog weer, een door Jumbo aangeboden lunch en sportief gedrag kon ook deze dag een succes 
genoemd worden.

jeugdtoernooi jo19

Hans Westhof bedankt alle spelers voor op een kleine incident na 
hun sportieve gedrag. Radio Connect tijdens hun liveverslag  van 
een aantrekkelijk enerverend verlopen jeugdtoernooi

Vl..n.r. staand: scheidsrechters Hans Westhof en Fred Jansen, toernooicommissielid 
Sander Smit, scheidsrechter Nick Jeene. Zittend: toernooicommissieleden Rick Jansen, 
Niels de Jong en Gerrit van Leeuwen

Trainer/coach Noud Croes feliciteert zijn pupillen met de toernooizege
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PrijSVraag lXXXii

DCS1 1979-1980 Staand vlnr: verzorger Jan van Wijk, Adrie Boone, Jan Rietbergen, Paul Visser, onbekend ??, Paul van Snippenburg, 
trainer Jacques Cleeren, Eef Peer, Jan van de Wouw, Peter Link, Rob Kuiper, Geert Visser, Peter Derksen, Hans van der Have, 
Martien Kruis, leider Theo Riswick (op foto ontbreekt Reinier van Grol i.v.m. vakantie)

Deze keer maar een inzender Harrie Meijer die zijn shawl tegemoet kan zien
Wilt u ook in het bezit komen van het geelzwarte kledingstuk stuur dan de namen van onderstaand DCS1 team uit
1987 met daarin Ronnie Paar die nog steeds spelend lid is en voor 35+ zijn niet onaanzienlijke kunsten vertoont naar dcspost@svdcs.nl

 

Vraag het gewoon aan HCI
Handelsweg 2, 6662 NH Elst Gld. www.bouwcenterhci.nl(0575) 46 81 81

Wie aan bouwen, verbouwen of renoveren denkt, komt vanzelf terecht bij 
BouwCenter HCI in Hengelo Gld., Ulft, Zevenaar, Elst en Zutphen. Zowel 
professionele bouwers als zelfbouwers weten de weg naar BouwCenter HCI 
uitstekend te vinden. Geen wonder, we zijn al sinds 1921 geworteld in de 
bouwwereld.

Van UssenTweewielers

Kerkstraat 44
6901 AD  Zevenaar
T (0316) 52 32 96
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afSCHeidSwedStrijd met old StarS dCS
Op zaterdagavond 26 augustus jl.  vanaf 18 uur speelden 
twee teams met “Old Stars DCS'ers” een onderlinge wed-
strijd met spelers van de huidige DCS-selectie. 
Als coaches werden Patrick Rabelink en Rini Kromdijk 
bereid gevonden.

De wedstrijd werd georganiseerd ter ere van onze afscheid-
nemende spelers Onur Ilbay, Serge de Vries, Sven Willems, 
Tim Lendering, Desley ten Westenend en Damir Rovćanin. 
Zij hebben zich jaren uitstekend ingezet voor onze hoofd-
macht en verdienen een gepast afscheid.

Na afloop werden woorden van dank uitgesproken en ca-
deaus overhandigd door niet alleen onze voorzitter Rene van 
Leeuwen maar ook zijn voorganger Theo van Vliet en DCS1 
verslaggever Hans Janssen.
Tot laat bleef het gezellig in het drukbezochte clubhuis waar-
bij o.a. ook veel oude verhalen opgehaald werden.

t

Huidig DCS groen, team Tim / Damir
V.l.n.r. staand: Nils van der Landen, Jeff Lammers, Nils van Dijk, 
Muhammed Elarslan, Finn van Wessel, Joost van Buren, Jesse de Jager 
Gehurkt: Jasper Janssen, Moeniale Sopacua, Tim Lendering, Damir 
Rovćanin, Noud Croes, Jarno Geurds

Old Stars wit, team Onur
V.l.n.r. staand: Patrick Rabelink, Joël Nibaele,  Alex Scheffer, Vincent 
Boeijink, Nathan Heljanan, Onur Ilbay, Perry Nesselaar,  Peter van Raaij, 
Jeffrey Kartman,  Dennis van de Kamp, Rini Kromdijk
Gehurkt: Nabil Nasri, Kelvin Lenselink, Jan van Zimmeren, 
Amo Lingansere, Mark Voskamp, broer Onur Ilbay, Jeroen Jordens

Old Stars geel, team Sven / Serge
V.l.n.r. staand: Jasper Peters,  Desley ten Westenend, Jan Simon Sluis, 
Luuk Sloot, Sjors Jansen, Callyon Meijer, Kevin Jeurissen, Youri de Vries, 
Paul Driessen, 
Gehurkt: Kevin Zwartscholten, Lars van Stralendorff, Sven Willems, 
Serge de Vries, Mark Wiendels, Luuk Meijer 

Sven Willems

Damir Rovćanin

Tim Lendering

Serge de Vries

Desley ten Westenend

Onur Ilbay
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dCS g1 VeroVert Sdo werKt/ ViteSSe g-trofee!

Papendal, 05-09-2023 Het G-team van sv DCS heeft op een zeer heet trainingscomplex van Vitesse 
het jaarlijkse G-toernooi gewonnen! In totaal deden meer dan 20 teams mee aan dit schitterende 
toernooi, en onze G1 won zijn poule ongeslagen, drie overwinningen en een gelijkspel.

In de winnaarspoule troffen ze het team van hoofdsponsor SDO Werkt, waarin maar liefst vier spelers van 
DCS speelden, en die werden met 3-0 verslagen. In de finale wachtte 
Eldenia G 1, een zware tegenstander die in de competitie een klasse hoger spelen dan DCS. Na een wedstrijd 
die bol stond van de spanning stond er 1-1 op het scorebord, de beslissing moest vallen in een penaltyreeks. 
Die werd bloedstollend spannend, en na 28 pingels trok onze G1 aan het langste eind, voor het eerst in de 
geschiedenis werd de Vitesse G-trofee binnengehaald. Uit handen van Edward Sturing ontvangen onze 
mannen deze prachtige bokaal.
 

SDO Werkt G-Trofee 2023

Leeftijd: 23 jaar.
Geboorteplaats: Zevenaar. 
Basisschool: Christoffel school 
Middelbare school: de Ziep in Diddam
Eventueel partner: ik ben vrijgezel
Wanneer ben je met voetballen begonnen ? Met 11 jaar.
Bij welke vereniging? Sv Babberich
Hoe ben je bij DCS lid geworden? Via collega’s. 
Hobby's:  gamen en voetballen. 
Wie is jouw favoriete speler?  Frenkie de Jong. 
Wat is jouw favoriete club? De Graafschap
Wat is jouw favoriete muziek? Eminem
Wat is jouw favoriete eten? Noedels
Wat is jouw favoriete game? EA sports fc. 
Wat is jouw favoriete uitgaansgelegenheid?
Ik ga het liefst als ik uitga naar de graafschap. 
Wat zijn jouw voetbalkwaliteiten?
Ik ben snel met de bal.  
Wat zijn jouw verbeterpunten? Verdedigen
In welke teams heb je gespeeld?
Bij sv Babberich en DCS
Waarom ben je in het G-team gaan spelen?
Ik ben bij een g-team gaan spelen omdat een normaal team te zwaar is.
Op welke positie speel je in het veld?
Ik speel op links middenveld.

g-SPeler jeremy BoeSVeld aan Het woord

Leeftijd: 17
Geboorteplaats: Zevenaar
Basisschool: Tamboerijn
Middelbare school: Liemers College Landeweer
Beroepsopleiding: Sport en Recreatie 
Wanneer ben je met voetballen begonnen ? 
Toen ik ongeveer 7 was 
Bij welke vereniging? DCS
Hoe ben je bij DCS gekomen? Via mijn vader
Welke andere sporten heb je beoefend? Alleen voetbal 
Hobby's: voetbal en vissen 
Wat vind je aantrekkelijk aan voetbal? Alles
Wie is jouw favoriete speler? Ziyech en Karlson
Wat is jouw favoriete club? Barcelona
Wat is jouw favoriete muziek? Noano7k
Wat is jouw favoriete eten? Rijst met kip
Wat is jouw favoriete game? Fortnite
Wat zijn jouw voetbalkwaliteiten? 
de bal passen en slidings maken.
Wat zijn jouw verbeterpunten? Conditie
In welke teams heb je gespeeld? b1 c2 d1 e2 e7 
In welke team speel je nu? JO19-3
Welke nevenactiviteiten, reisjes e.d. vond je leuk?
Welke nevenactiviteiten zou DCS nog moeten organiseren? Stage
Hoe volg je het nieuws binnen DCS 
(website, sociale media, DCS-post, krant)? Krant
Wie waren jouw trainers en leiders bij DCS? Wilbert Lammers, 
Berry Lubbers, Peter Bel Leon van Zimmeren, Patrick Rabelink
Marco en Marcel Jansen, Fred Witjes, Johan Nieuwenhuizen
Wat heb je vooral geleerd van hen? Dribbelen Pasen schieten 
Op welke positie speel je in het veld? Middenveld
Heb je nog ambities op sportief vlak
(trainer, scheidsrechter etc.) ? Nee
Welke ambities heb je op maatschappelijk gebied
(carrière, vrijwilligerswerk)? Heb ik nog niet

niluXSan KandaSamy oudere jeugd aan Het woord
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Leeftijd? 51
Studie of beroep? HR IT Specialist bij Nobian
Vrijgezel / verliefd op / getrouwd met? Samenwonenend met Kitty Boerboom 
(officieel niet mijn vrouw, maar zo voelt het wel na 37 jaar)
Eventueel kinderen? 
Dochter Yara (19) en zoon Mika (bijna 17) speelt in JO19-3 

Andere hobby’s? 
Voetbal, netflixen, vakanties en af en toe een klein biertje   
Zelf ook gevoetbald? 
Jazeker, vanaf mijn 7e of 8e bij DCS t/m de senioren en nu nog steeds in het gezellige 
35+1 team, waar we geregeld nog schitteren op het veld!
Muziek? 
Ik kan veel soorten muziek leuk vinden, maar mijn echte voorkeur gaat toch uit naar 
Trance (zonder pilletje trouwens)

Waarom coach/leider/trainer geworden?
Omdat Wilbert Lammers me gevraagd heeft om samen met hem en Joris Nijhof dit 
seizoen de 19-3 te doen. Mijn zoon vond het ook leuk dat ik het ging doen en 
daarnaast is het vaak lastig om voor de lagere elftallen een staf neer te zetten. 
Wat vind je van het coach-/leider-/trainerschap ?  
Het is erg leuk om met deze super-enthousiaste groep jongens te werken. 
Je leert zelf ook nog van hen. Hoe ga je met verschillende jongens om, 
wat speelt er in hun hoofd en waarom doen ze sommige dingen wel of 
niet? Dat maakt het interessant. Uiteindelijk gaat het natuurlijk ook om 
de gezelligheid. En dat is het gelukkig ook.
Instelling van de jeugd?  
Het heeft me positief verrast om te zien dat deze groep jongens nog 
zoveel wil leren. Dit betekent dat er naast de gezelligheid, altijd serieus 
getraind wordt. Ze willen nog echt beter worden. Dat had ik eerlijk 
gezegd niet meer verwacht. Ook vind ik de (gevraagde en ongevraagde) 
feedback erg mooi over trainingen en wedstrijden. Daar leer ik ook 
weer van. 

Mening DCS Post? 
Tja, hij valt nog altijd fysiek in de bus en dan blader ik hem even rustig 
door om te kijken of er nog leuke foto's van bekenden in staan. 
Ook interviews van bekenden lees ik dan aandachtig door. 
En complimenten aan de mensen die dit elke keer weer weten te maken. 
Ga zo door. 

Randgebeuren bij DCS? 
Ja, dan denk ik meteen aan een fusie tussen OBW en DCS op een nieuw, 
modern Sportcomplex met een centraal gelegen kantine. Maar ook de velden die 
afgelopen jaar een drama waren. Dankzij eigen inspanning en welwillendheid van 
het 1e of 2e konden we (35+1) vaak op kunstgras trainen. Omdat wij (35+1) vaak een 
hoge opkomst met trainingen hebben (16 man is zeker geen uitzondering) en je moet 
vervolgens op de oefenhoek op een knollenveld spelen, ja dat wil nog wel eens voor wat 
ontevredenheid zorgen. Ik hoop dat Ataro mee leest ;-)

Vertel over jouw team? 
Ons JO19-3 team is. Zoals hierboven al geschreven, een heel erg leuk team met veel 
verschillende karakters, maar toch ene hecht team dat altijd voor het beste resultaat 
wil gaan, elkaar coacht en corrigeert daar waar nodig, maar ook altijd weer het figuur-
lijke (soms ook letterlijke) biertje met elkaar kan drinken. Heel leuk om te zien!

Wat wil je nog kwijt aan het eind? 
Ik hoop de jongens van 19-3 een leuk seizoen te geven, zoals ik deze ook zelf heb 
mogen meemaken, met name in de A2 onder theo de Wit. Hierbij zijn we 1x naar 
Silkeborg (Denemarken) geweest voor een toernooi en een week naar Verona (Italie) 
voor een toernooi. Dit zijn de mooiste herinneringen die me zijn bij gebleven. 
Ik hoop dat  de huidige en toekomstige jeugd dit ook mag meemaken.

Berrie luBBerS leider jo19-3 aan Het woord rené looijS leider mo 15-1 aan Het woord

Naam: René Looijs
Leeftijd? 40 
Studie of beroep?  Project Engineer bij Qirion
Vrijgezel / verliefd op / getrouwd met? Getrouwd met Claudia
Eventueel kinderen?  2 Dochter Noëlle speelster MO15-1 en Zoon Quinn

Andere hobby’s?  Naar de camping, leuke dingen doen met het gezin, en raads-
werk voor de gemeente Duiven

Zelf ook gevoetbald? Nee, altijd gehandbald

Muziek? Luister bijna alles,

Waarom coach/leider/trainer geworden? Ik was net gestopt als trainer bij de 
handbal toen mijn dochter ging voetballen, en voor dat team werd nog een coach 
gezocht, vanaf toen ben ik bij elk team waar mijn dochter in speelt betrokken 
geweest als kaderlid. 

Wat vind je van het coach-/leider-/trainerschap ?  Ik vind het leuk om 
te doen, het belangrijkste voor mij is dat de spelers plezier hebben, 
maar probeer wel altijd te spelen om te winnen. Maar als er verloren 
wordt terwijl ze goed gespeeld hebben dan krijgen ze nog steeds alle 
complimenten.

Instelling van de jeugd? De drive die in het team van de MO15-1 
zit is heel groot dit is een groep meiden die echt heel graag willen. 
Dit is mooi om te zien en dit is ook heel prettig om training 
te geven.

Mening DCS Post? Om eerlijk te zijn doordat ik eigenlijk alleen 
binding heb met de SVO zie ik deze ook niet.

Randgebeuren bij DCS? Wat ik mooi vind bij DCS is dat er aan 
saamhorigheid gedacht wordt. Er wordt voor drinken gezorgd na de 
wedstrijden zodat het team nog even bij elkaar blijft, tijdens het WK 
was de kantine open om met je team daar de wedstrijden te gaan kijken, 
ik vind dat goede zaken. Verder te weinig ervaring binnen DCS om daar een 
goed oordeel over te geven.

Vertel over jouw team?  Zoals al eerder beschreven, een zeer fanatieke groep 
meiden die goed kunnen voetballen, en dit ook heel graag willen doen. 
Ook een leuke groep meiden onderling. De sfeer is goed, en er wordt voor elkaar 
gewerkt, er mogen fouten gemaakt worden en die lossen ze samen wel weer op.

Wat wil je nog kwijt aan het eind? Ik was verbaasd dat ik gevraagd werd voor dit 
stuk omdat ik van de SVO ben en niet van DCS. Maar vind het mooi dat de dames 
tak bij beide verenigingen toch wel goed betrokken worden. 
Ondanks dat ze een eigen Entiteit hebben.
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auKe marKerinK leider jo13-1aan Het woord

Leeftijd: 15
Geboorteplaats: Zevenaar
Basisschool: De Carrousel

Middelbare school: Liemers College
Beroepsopleiding:  Pabo Alo
Wanneer ben je met voetballen begonnen: Begin van het seizoen 21/22

Bij welke vereniging: SVO DCS/OBW
Hoe ben je bij DCS gekomen:? Ik wou graag op voetbal, dus toen heeft mijn vader 
gemaild en toen ben ik eigenlijk binnen een week op voetbal gegaan.
Welke andere sporten heb je beoefend: Ik zat op turnen.

Hobby's: Vooral heel veel voetballen.
Wat vind je aantrekkelijk aan voetbal: Ik vind het leuk dat het een teamsport is, 
en ik vind het gewoon heel erg leuk om te doen.
Wie is jouw favoriete speler? Virgil van Dijk

Wat is jouw favoriete club? Ajax Amsterdam
Wat is jouw favoriete muziek? Ik luister van alles, heb geen voorkeur.
Wat is jouw favoriete eten? Frietjes van de DCS kantine natuurlijk

Wat is jouw favoriete game? Ik game nooit 
Wat is jouw favoriete uitgaansgelegenheid? Mac Donaldsss!! Maar naar de revolutie met 
vriendinnen vind ik ook heel leuk.
Wat zijn jouw voetbalkwaliteiten? Ik ben een fysieke speler, maar ik probeer veel aan mijn 
techniek etc te werken vandaar dat ik ook wel elke dag voetbal.

Wat zijn jouw verbeterpunten? Meer technisch zijn.
In welke teams heb je gespeeld? MO15 & MO17
In welke team speel je nu? MO17

Welke nevenactiviteiten, reisjes e.d. vond je leuk? Ik train samen met Mandy de MO15-2
Welke nevenactiviteiten zou DCS nog moeten organiseren? Geen idee
Hoe volg je het nieuws binnen DCS 
(website, sociale media, DCS-post, krant)? 
Ik zie veel op Insta, en volg ‘t daar vooral op en lees altijd het DCS blad.

Wie waren jouw trainers en leiders bij DCS? 
In de MO15-1, Danitsja, Mandy, Erik & Kim, In de MO17-1: (1e jaar)
eanne, Erik, Rinette & Dylano, In de MO17-1 (nu) Jeanne, Erik, Erik, Roy
Dylano & Rinette.
Wat heb je vooral geleerd van hen? 
Van alles, goed pasen, combinatievoetbal, goed schieten, techniek.
Op welke positie speel je in het veld?
Ik sta overal, meestal verdediging.

Heb je nog ambities op sportief vlak (trainer, scheidsrechter etc.) ? 
Liefst natuurlijk profvoetballer, maar wedstrijden scheidsrechter zijn lijkt me ook leuk. 
Ik train nu de MO15-2, want training geven vind ik ook heel leuk om te doen.
Welke ambities heb je op maatschappelijk gebied 
(carrière, vrijwilligerswerk)? 
Ik zou graag bij DCS nog teams blijven trainen in de aankomende jaren, 
(en blijven voetballen zelf) voor de rest heb ik geen idee.

dagmar Van der SCHaaf mo17 aan Het woord

Leeftijd: 42 jaar
Beroep: Business Developer bij Kinkelder in Zevenaar
Relatie: Samenwonend met mijn vriendin Petra en onze kinderen Mette (14), 
Jelte (12) en Dycke (8)
Hobby’s: Voetbal en hockey kijken, wielrennen, hardlopen, tijd doorbrengen met familie 
en vrienden, volgen van nieuws en actualiteiten, lekker eten 

Zelf gevoetbald: In de jeugd bij VV Vorden, F t/m 1e jaar C. 
Daarna pas weer bij DCS in aanraking gekomen met het voetballen.
Muziek: brede smaak van Top 2000 classics tot techno feestjes. Voor de kenners, 
vroeger een aantal keren naar de Love Parade in Berlijn geweest, geweldig.
Waarom trainer geworden: Een jaar of 5 geleden werden we als ouders bij elkaar 
geroepen door de toenmalige jeugd coördinatoren Esther Ouwens en Odylle Hendriks. 
Er was geen begeleiding bij het team van mijn zoon Jelte (denk dat het de JO9 was), toen 
maar voorzichtig mijn vinger opgestoken. Sindsdien actief geweest in diverse rollen, 
team coördinator, coach en/of trainer. Nu ben ik één van de trainers bij JO13-1, naast 
Dennis Reintjes, Herco Klein Brinke en Erik Teunissen.

Wat vind je van het trainerschap: Erg leuk om met de jongens op het veld te staan, 
vooral het competitie element op zaterdag. Mooi hoe de jongens door de jaren 
heen groeien.

Instelling van de jeugd: In tegenstelling tot wat vaak gezegd wordt, is de 
instelling over het algemeen goed, de jongens komen allemaal graag voet-
ballen. Luisteren en concentratie bij de training kan soms beter, 
maar is ook de leeftijd. Bij de wedstrijden gaat dat beter. En ben blij dat 
de mobieltjes niet op het veld thuishoren, haha.

Mening DCS Post: Mag ik graag lezen, ga zo door!

Randgebeuren bij DCS: We zijn met plezier lid van DCS, altijd gezellig 
langs de lijn en er wordt best veel georganiseerd voor de jeugd en 
vrijwilligers. 

Jouw team: JO13-1 is vanwege de stap naar een groot veld een nieuwe 
samenstelling, maar de meeste jongens kenden elkaar al vanuit vorige jaren. 
Een lekker fanatiek stel, hopelijk kunnen we samen een prijs in de wacht slepen 
dit seizoen. Maar vooral lekker voetballen met elkaar.

Kwijt aan het einde: Graag wil ik mijn waardering uitspreken naar alle vrijwilligers 
die actief zijn bij de club. Sommigen doen zo veel meer dan een avondje trainen. 
Een voetbalclub is geen bedrijf met betaalde krachten, maar een vereniging met 
vrijwilligers. Daar kunnen we enkel waardering voor hebben! 
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maud frenCKen in Het SPotliCHt

noa BoerBoom in Het SPotliCHt

Adres? Van Beethovenstraat 59 
Leeftijd? 11 jaar 
Broer(s) en/of zus(sen)? 3 broers 3 zussen 
Naar welke school ga jij?  het kofschip 
klas/groep? groep 8
Leukste en saaiste vakken? Leukste vak is gym,En saaiste is rekenen
Wat wil je later worden? Ik zou graag profkeeper willen worden
Hobby’s? voetballen en buiten spelen
Welke muziek is favoriet? Ik luister veel rap en pop muziek 
Hoe lang voetbal je al bij DCS? Sinds eind 2019 voetbal ik bij DCS 
Wat is zo leuk aan voetballen?
Ik vind vooral het keepen heel leuk met voetbal om de bal proberen tegen te houden
Wat is jouw favoriete voetbalclub? Ajax en Liverpool
Wie is je favoriete voetballer? Alisson Becker
Wat moet DCS nog meer organiseren?
DCS zou meer keeperstraining kunnen organiseren 
Wat vind je van de DCS Post?
Ik vind DCS Post leuk om te lezen en de foto's te bekijken
Wat vind je van jouw team? Wij hebben een leuke en gezellige team
Wil je nog iets kwijt aan het eind?
We kunnen veel lachen en dollen met elkaar en goed samen spelen. 
Ik ben altijd wel te vinden op een voetbalveld. Alles wat ik doe draait om voetbal

Naam: Noa Boerboom 
Adres? Scheerdershaag 17
Leeftijd? 10, bijna 11

Broer(s) en/of zus(sen)? Geen
School/klas/groep? De Bem/Groep 8b
Naar welke school ga jij? De Bem

Leukste en saaiste vakken? Leukste: Gym. Saaiste: Taal.
Wat wil je later worden? Voetbalster of Architect
Hobby’s? Voetballen, buiten spelen en gamen

Welke muziek is favoriet? Van alle soorten muziek
Hoe lang voetbal je al bij DCS? 2 jaar bij DCS en nu het 3e jaar bij SVO
Wat is zo leuk aan voetballen? Dat het een teamsport is en de wedstrijden

Wat is jouw favoriete voetbalclub? Ajax maar dan wel de dames!
Wie is je favoriete voetballer? Jill Roord en Jackie Groenen
Wat moet DCS nog meer organiseren? Een bingoavond voor de jeugd 
Wat vind je van de DCS Post? Leuk vooral als SVO genoemd wordt zoasl 
in de laatste met onze kampioensfoto.
Wat vind je van jouw team? Leuk omdat we het samen gezellig hebben en ook 
goed samen kunnen voetballen

Naam: Maud Frencken 
Adres? Kulturweide 5 in Babberich
Leeftijd? tot 11 december ben ik 10 jaar

Broer(s) en/of zus(sen)? Ik heb een zus van 13; Lotte
School/klas/groep? Ik zit in groep 8
Naar welke school ga jij? IKC Franciscus

Leukste en saaiste vakken? 
Leukste vak: gym
Saaiste vak: begrijpend lezen
Wat wil je later worden? Dat weet ik nog helemaal niet. 
Hobby’s? Voetbal natuurlijk, gamen en met Melle (onze labrador) spelen

Welke muziek is favoriet? Ik houd van allerlei soorten muziek, ik luister 
graag naar 538 non stop en tiktok liedjes
Hoe lang voetbal je al bij DCS? Ik voetbal nu bijna 2 jaar bij SVO 
(nu MO13) en daarvoor heb ik een jaar bij DCS tussen de jongens gevoet-
bald. 
Wat is zo leuk aan voetballen? ik weet niet waarom voetballen zo leuk is, 
ik vind het gewoon de leukste sport! 

Wat is jouw favoriete voetbalclub? SVO
Wie is je favoriete voetballer? Esmee Brugts
Wat moet DCS nog meer organiseren? Meer kunstgrasvelden

Wat vind je van de DCS Post? Eerlijk gezegd wordt hij niet bij ons 
bezorgd :( Ik kan hem dus niet lezen?).
Wat vind je van jouw team? We zijn fanatiek, al een aantal keer 
periode-kampioen geworden en het is altijd gezellig!
Wil je nog iets kwijt aan het eind? ik hoop dat ik deze keer de DCS post 
wel krijg, dan kan ik het aan mijn familie laten zien.

floriS gerritSCHen in Het SPotliCHt
Adres? Didamsestraat 3 in Zevenaar. 
Leeftijd? 12 jaar.
Broer(s) en/of zus(sen)?  
Ja een broertje Felix hij is 7 jaar oud.
School/klas/groep? 
Ik zit op Liemers College Didam ik zit ik klas D1a. 
Naar welke school ga jij?  
Naar Liemers Didam. 
Leukste en saaiste vakken?  
Wat ik leuk vind is lichamelijke opvoeding, wiskunde en nastec en wat ik nog 
lastig vind is Engels, Nederlands, en biologie. 
Wat wil je later worden?  
Dat weet ik nog niet, maar ik denk iets met koken, omdat ik hamburgers 
klaarmaken leuk vindt, en vooral het opeten ervan
Hobby’s?  
Voetballen en chillen met vrienden.  
Welke muziek is favoriet? 
Ik vind allen muziek soorten wel leuk, van Oerendhard tot en met van links naar 
rechts!!
Hoe lang voetbal je al bij DCS? 
7 jaartjes ongeveer.
Wat is zo leuk aan voetballen? 
Ik vind het leuk om te verdedigen bijvoorbeeld om de bal af te pakken lekker vel 
zijn in de duels.
Wat zijn jouw favoriete voetbalclubs? 
DCS en AJAX. 
Wie is je favoriete voetballer? 
Matthijs de Ligt.
Wat moet DCS nog meer organiseren? 
Bijvoorbeeld schoolvoetbal. 
Wat vind je van de DCS Post? 
Leuk om in te lezen elk blad is weer anders en dat maakt het leuk. 
Wat vind je van jouw team? 
We proberen iedere week weer het beste ervan te maken. 
Wil je nog iets kwijt aan het eind? 
Dat we er weer een gezellige en mooie van competitie van maken.

tyreSe HendriKS in Het SPotliCHt
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UITNODIGING VOOR  
DE  DCS  KERSTBINGO 2023 

 
 
De Supportersvereniging DCS organiseert op zaterdag 16 december a.s. weer de jaarlijkse 

Kerstbingo. 
 

Alle leden, vrijwilligers en supporters van DCS zijn vanaf 20.00 uur van harte welkom in ons 
in kerstsfeer aangepaste clubhuis. 

 
Naast de gewoonlijk mooie prijzen, ook nu weer een SUPER hoofdprijs in de laatste ronde! 

 

 

 

 

 

UITNODIGING VOOR  
HET DCS DART TOERNOOI 2024 

 

. 

Voorrondes op donderdag  11 januari en de finale op donderdag 18 januari 2023
Voor leden, alle seniorleden (dames en heren), kaderleden, vrijwilligers 

en JO19- en  G-spelers.

Opgeven tot één uur voor aanvang van het toernooi op 11 januari (dus tot 20.00 uur) 
in het clubhuis of via de mail naar supporters@svdcs.nl

uitnodiging Voor 
Het dCS dart toernooi 2024

uitnodiging Voor 
de  dCS  KerStBingo 2023

De Supportersvereniging DCS organiseert op zaterdag 16 december a.s. 
weer de jaarlijkse Kerstbingo.

Alle leden, vrijwilligers en supporters van DCS zijn vanaf 20.00 uur 
van harte welkom in ons in kerstsfeer aangepaste clubhuis.

Naast de gewoonlijk mooie prijzen, ook nu weer een SUPER hoofdprijs 
in de laatste ronde!

 
 

UITNODIGING VOOR  
DE  DCS  KERSTBINGO 2023 

 
 
De Supportersvereniging DCS organiseert op zaterdag 16 december a.s. weer de jaarlijkse 

Kerstbingo. 
 

Alle leden, vrijwilligers en supporters van DCS zijn vanaf 20.00 uur van harte welkom in ons 
in kerstsfeer aangepaste clubhuis. 

 
Naast de gewoonlijk mooie prijzen, ook nu weer een SUPER hoofdprijs in de laatste ronde! 

 

riCK ouwenS jo13-1 in Het SPotliCHt

Adres? Sandgat 18, Zevenaar
Leeftijd? 12 jaar
Broer(s) en/of zus(sen)? 1 broer, Thijs

School/klas/groep? 1 VWO
Naar welke school ga jij? Liemers College
Leukste en saaiste vakken? Mijn leukste vak is Gym 
en mijn saaiste vak  tot nu toe is Nasktec

Wat wil je later worden? Weet ik nog niet.
Hobby’s? Voetbal, gamen en buiten spelen
Welke muziek is favoriet? Heb ik niet.

Hoe lang voetbal je al bij DCS? Sinds dat ik 4 jaar ben.
Wat is zo leuk aan voetballen? Je speelt met een team en het team 
waarin ik speel is heel erg gezellig.
Wat is jouw favoriete voetbalclub? Ajax

Wie is je favoriete voetballer? Virgil van Dijk
Wat moet DCS nog meer organiseren? Weer een Fifa toernooi.
Wat vind je van de DCS Post? Ziet er prima uit.

Wat vind je van jouw team? Leuk team en de meeste ken ik ook al 
heel erg lang
Wil je nog iets kwijt aan het eind? Ik zou het leuk vinden als DCS 
een toernooi organiseerd voor mijn leeftijd.

Eeratum: in het vorige nummer was de foto van Rinus niet geplaatst bij:

Bedankje

Het is alweer tien jaar geleden, 26 aug 2013, dat Rinus overleed. 
Het was een hele klap. 
Ik mis hem elke dag en jullie ook natuurlijk. 
Hij ging graag naar DCS toe. 
Iedere dag gaat er een en kaarsje aan voor Rinus. 
En wat gaat de tijd vlug voorbij die tien jaar.

Bedankt DCS wat jullie voor Rinus hebben gedaan.

Joke Ploeger
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De Supportersvereniging DCS werd opgericht op 23 oktober 1978.  
De doelstelling van de Supportersvereniging is het financieel en moreel steunen van 
de sportvereniging DCS.  
  
De belangrijkste inkomstenbronnen van de Supportersvereniging zijn het inzamelen  
van oud papier, de contributiegelden en de loterij aan de poort bij thuiswedstrijden 
van het 1e elftal van DCS. 
 
Door deze inkomstenbronnen is de Supportersvereniging in staat om de diverse  
geledingen binnen DCS de nodige financiële steun te geven.  
 
Behalve de financiële steun aan de sportvereniging DCS organiseert de  
Supportersvereniging ook de nodige activiteiten voor de leden van de Sport-  
en Supportersvereniging DCS. Een aantal van deze activiteiten zijn:  
Klaverjas- en jokeravonden, de Kerstbingo, de Quizavond  en het  
Dartstoernooi.  

 
 

Word lid van de Supportersvereniging D.C.S.! 
Om lid te worden van de Supportersvereniging betaalt u min. € 10, - per jaar. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
U kunt zich als nieuw lid  aanmelden door het invullen van het aanmeldingsformulier. 
Deze vind je op de website van DCS onder Supportersvereniging/Aanmelding als lid. 
Dit formulier uitprinten, invullen en ondertekenen en deponeren in het ladenkastje in 
de lade van de Supportersvereniging in het Wedstrijdsecretariaat (oude bestuurs-
kamer). Of afgeven aan een van de bestuursleden. Ook kunt u een mailberichtje 
sturen naar supporters@svdcs.nl. Er zal dan zo spoedig mogelijk contact met u 
worden opgenomen. 
 

 

                                

  Promotieartikelen 

                                         Supportersvereniging DCS  
 

Promotieartikelen zijn te bestellen: 
1. via de website van DCS onder Supportersvereniging/Promotieartikelen; 
2. door het invullen van de bestellijst, die in het clubhuis naast de vitrinekast ligt; 
3. door een mailtje te sturen naar supporters@svdcs.nl  

           
 

  

 

 

 

 

    Cap € 15,--                                   Jubileumpen € 1,50              Paraplu € 10,-      

                                                              

 

 

                                     

 

 

 

“Appie”, sleutel-    “Appie” T-shirt € 15,=             “Appie” sweater € 25,- Banner € 5,- 

hanger € 1,50                                                   

 

 

 

 

  

                                       

   Set, 3 Bierglazen € 5,-                         Sjaal € 10,-                                 DCS-ster € 0,50         

 



◄

◄

◄

◄
Fitness, groepslessen en racketsport

Kom sporten bij 
dé sportschool van 
Zevenaar en omstreken!

GEZONDHEIDSCENTRUM ZEVENAAR

t: 0316-331782
www.bentsports.nl

◄

ACHTERK®ANT

◄
Nadat de speelsters van MO13-1 op hun leiders hebben kunnen schieten 
was het de beurt aan hen om op hun pupillen te schieten

In spanning om wat er te gebeuren staat

Op 2-7-12 verongelukte Theo Elfrink op 
de T-splitsing Vondellaan en Didamseweg. 
Mede n.a.v. dit tragische ongeval is  het 
gevaarlijke punt na 11 jaar vervangen door 
een veilige rotonde. 

Een speelster helemaal rechts speelt vals. 
Ze ziet de ballen liever aankomen zodat 
ze die kan ontwijken.

Ex-voorzitter en tachtiger Theo van 
Vliet stond tijdens de spannende slot-
fase in de eerste thuiswedstrijd tegen 
Vorden aan de verkeerde kant van het 
bord dat er er al precies tien jaar staat 
sinds de komst van het kunstgras in 
2013. 

Onze G-afdeling bestaat al sinds 1984. Volgens Ronald den Heijer die er van het begin af als 
keeper bij was  staat de G niet  voor gehandicapten maar komt na de F-pupillen in het alfabet. 
In het G-team kunnen mensen met een beperking voetballen. Sinds een aantal jaren hanteert 
de KNVB echter geen letters maar leeftijden voor de jeugdafdeling. Volgens leider Werner 
Takke bestaat er zelfs jeugd binnen de G-afdeling. Voor DCS zijn daar nog te weinig aanmel-
dingen voor. Ere-lid Theo Gijsberts op wiens initiatief de G-afdeling binnen DCS is gecreëerd 
spreekt zelf nog steeds van voetbal voor gehandicapten. 
Het uit het Engels afkomstige leenwoord ‘handicap’ duidt hiermee mensen aan met een 
beperking. Naar Shakespeare: what’s in a name?

◄

◄

‘Doneer hier uw statiegeld’ is in het metalen rekje 
uitgestanst. De gemeente wil hiermee voorkomen dat 
mensen op zoek naar flesjes en  blikjes in de bak gaan 
graaien. Kennelijk is de boodschap niet helemaal over-
gekomen aangezien o.a. ook wegwerpbekers  zonder 
statiegeld worden geoffreerd.



NATUURLIJK

KLEURRIJK
DRUKWERK

Telefoon (0316) 52 43 75

www.antop.nl

antop

Schievestra
at 37, 6901 GH Zevenaar
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